
 
Číslo zápisnice: FnPŠ-SR-3/2023 

 
 

 

ZÁPISNICA 
z 39. zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu 

 
 
 
 

Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 2) 
 
Dátum a čas konania: 20.04.2023, od 10:00 hod. do 14:00 hod. 
 
 
Členovia SR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 
1. Ladislav Križan, predseda SR FNPŠ 
2. Gábor Asványi, podpredseda SR FNPŠ 
3. Lukáš Pitek, člen SR FNPŠ 
4. Ivan Greguška, člen SR FNPŠ 
5. Miroslav Dráb, člen SR FNPŠ 
6. Dušan Šaradín, člen SR FNPŠ 
7. Branislav Tréger, člen SR FNPŠ 
8. Michal Varmus, člen SR FNPŠ 
9. Jozef Krnáč, člen SR FNPŠ 
10. Miroslav Lažo, člen SR FNPŠ 
11. Patrik Hrbek, člen SR FNPŠ 
 
Členovia SR FNPŠ neprítomní a ospravedlnení na zasadnutí: 

- 
Členovia DR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Peter Dedík, predseda DR FNPŠ  
 
Pracovníci kancelárie FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Silvia Ondrejčáková, koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ 
Michal Fabian, právnik kancelárie FNPŠ 
Michal Noga, projektový manažér kancelárie FNPŠ 
Radoslav Jenčuš, projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
Lucia Antolová, media officer kancelárie FNPŠ 
Jozef Tvrdoň, ekonóm kancelárie FNPŠ 

 
Prizvaní hostia na zasadnutí: 
 
 - 
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ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA 
 
 
1. OTVORENIE A SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PROGRAMU ZASADNUTIA VRÁTANE PRÍPADNÝCH ZMIEN 
A DOPLNKOV 
 
Zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu (ďalej len „SR FNPŠ“) otvoril predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan, ktorý na úvod privítal členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí a skonštatoval, že SR FNPŠ je v zmysle 
článku 4 ods. 3 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ uznášaniaschopná. Vypracovaním zápisnice zo zasadnutia SR 
FNPŠ bol poverený právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian a overením zápisnice koordinátorka procesov 
a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková.  
 
Na úvod zasadnutia predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že program k 39. zasadnutiu SR FNPŠ bol 
zaslaný všetkým členom SR FNPŠ v termíne siedmich dní pred konaním zasadnutia vrátane materiálov a 
podkladov s výnimkou informácie o predbežnom stave doručených žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 (ďalej len „výzva č. 2022/002“), ktorá bola doplnená až po jej uzatvorení 
dňa 17.04.2023, za čo poďakoval kolegom z kancelárie FNPŠ. Zároveň informoval prítomných členov SR FNPŠ, 
že člen SR FNPŠ p. Dušan Šaradín bude pripojený k rokovaniu SR FNPŠ online prostredníctvom aplikácie ZOOM, 
a to zo zdravotných dôvodov, pre ktoré sa nemohol zúčastniť na zasadnutí prezenčne. Vzhľadom na skutočnosť, 
že od 15.06.2022 je účinný zákon č. 177/2022 Z. z., ktorým sa menil a dopĺňal zákon č. 310/2019 Z. z. o Fonde 
na podporu športu a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon 
o fonde“) sa v zmysle novelizovaného znenia ustanovenia § 7 ods. 6 zákona o fonde z každého zasadnutia SR 
FNPŠ vyhotovuje okrem zápisu aj zvukový záznam. Zvukový záznam sa rovnako ako zápis zverejňujú na webovom 
sídle Fondu na podporu športu do desiatich dní od zasadnutia SR FNPŠ na čas do uplynutia jedného roka 
od skončenia funkčného obdobia príslušnej správnej rady. Zvukový záznam alebo jeho časť sa nezverejňuje, ak 
tak výslovne rozhodla SR FNPŠ.  
 
Na základe uvedeného predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan požiadal členov SR FNPŠ, aby o predmetnej 
povinnosti rozhodli v úvode zasadnutia. 
 
 
Po diskusii členovia SR FNPŠ hlasovali o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/3/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti 
zo zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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Návrh programu zasadnutia SR FNPŠ:  
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Informácia o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu 

na podporu športu 
4. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
5. Schvaľovanie návrhu Štatútu Fondu na podporu športu 
6. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 
a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 

športu 
b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 

7. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 

športu 

b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 

8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 

a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 

a) informácia o predbežnom stave doručených žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 

b) informácia o ukončenom výberovom konaní na členov odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 

c) schvaľovanie členov odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 

9. Prerokovanie výročnej správy a účtovnej závierky Fondu na podporu športu za rok 2022 

10. Športová infraštruktúra národného významu 

11. Rôzne 

 
 
Po diskusii členovia SR FNPŠ hlasovali o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/3/2023 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Informácia o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej 

rady Fondu na podporu športu 
4. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
5. Schvaľovanie návrhu Štatútu Fondu na podporu športu 
6. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 
a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 

podpory športu 
b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 

7. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 

podpory športu 

b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 
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8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 

a) informácia o predbežnom stave doručených žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 

2022/002 

b) informácia o ukončenom výberovom konaní na členov odbornej komisie „Športová 

infraštruktúra“ 

c) schvaľovanie členov odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ 

9. Prerokovanie výročnej správy a účtovnej závierky Fondu na podporu športu za rok 2022 

10. Športová infraštruktúra národného významu 

11. Rôzne 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 

 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
2. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a odovzdal slovo právnikovi kancelárie FNPŠ 
p. Michalovi Fabianovi, ktorý vykonal kontrolu uznesení a zhrnul, že kontrole plnenia uznesení podliehali všetky 
uznesenia prijaté na ostatných zasadnutiach SR FNPŠ, a to uznesenie č. 14/2/2023 zo dňa 09.03.2023. Hlavným 
dôvodom zaradenia predmetného bodu do programu je nesplnenie nasledovných uznesení:  
 

Číslo uznesenia Zodpovedný Pôvodný termín 
splnenia uznesenia 

Nový termín splnenia 
uznesenia 

Uznesenie č. 14/2/2023 
SR FNPŠ zo dňa 
09.03.2023 v bode c) 

L. Križan, G. Asványi T: bezodkladne T: do 31.05.2023 

 
Nový návrh termínu na splnenia predmetného uznesenia v dotknutej časti bol predložený s návrhom na splnenie 
najneskôr do 31.05.2023.  
 
K tomuto bodu si následne slovo vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a doplnil, že po diskusii s niektorými 
členmi SR FNPŠ vníma ako najdôležitejšie sa najbližšie obdobie venovať uzatvoreniu minulého účtovného obdobia, 
a teda výročnej správe a účtovnej závierke Fondu na podporu športu, výzve č. 2022/002 a projektom športovej 
infraštruktúry národného významu (ďalej len „ŠINV“). Po diskusii s podpredsedom SR FNPŠ p. Gáborom Asványim 
by rád posunul termín na vypísanie výberového konania na pozíciu riaditeľa podľa § 10a zákona o fonde na neskôr, 
keďže to nebude jednoduché, a z uvedeného dôvodu predkladá navrhovaný termín na splnenie do 31.05.2023.  
 
O slovo požiadal predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a informoval sa 
o dôvode posunutia termínu vypísania nového výberového konania na riaditeľa podľa § 10a zákona o fonde. Zákon 
o fonde v prechodných ustanoveniach k úpravám účinným od 15. júna 2022 hovorí exaktne, kedy malo byť 
vypísané výberové konanie na pozíciu nového orgánu fondu, pričom výberové konanie sa uskutočnilo až 
v decembri 2022. Následne DR FNPŠ prijala uznesenie, že ak sa zruší pôvodné výberové konanie, tak sa má 
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obratom vyhlásiť nové výberové konanie na pozíciu riaditeľa a opäť je tu návrh na posunutie termínu. Z uvedeného 
nerozumie predloženému návrhu na posunutie termínu, nakoľko nevidí žiadny závažný dôvod na posunutie tohto 
termínu a ani problematiku ŠINV nevníma ako závažný dôvod, keďže projektom ŠINV sa Fond na podporu športu 
venuje už dlhšiu dobu. V danom prípade bolo nesplnených niekoľko uznesení SR FNPŠ, kedy bol opakovane 
posúvaný termín na vypísanie výberového konania a stále je táto vec otvorená. Za posledné obdobie sa k tomu 
neuskutočnili žiadne ďalšie kroky a termín sa má opäť posunúť, bez uvedenia pádnych argumentov. Na uvedené 
krátko reagoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, že za posledné obdobie sa uskutočnilo pomerne 
dosť, a aby posunul celú vec vpred doplnil, ak tomu rozumie správne, podľa návrhu predsedu DR FNPŠ 
a generálneho riaditeľa sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petra Dedíka sa má vypísať výberové konanie na riaditeľa 
podľa § 10a zákona o fonde bezodkladne.  
 
K uvedenému sa vyjadril aj podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že sa k predmetnej veci vyjadrí, 
ak budú prípadne členovia SR FNPŠ o tomto hlasovať. Následne uviedol, že pred vypísaním nového výberového 
konania na riaditeľa podľa § 10a zákona o fonde bude potrebné si jasne povedať, aký bude procesný postup, na 
ktorom sa spoločne zhodnú všetci členovia SR FNPŠ.  
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, že predmetná vec má pre neho stále prioritu a ak to 
dobre vníma, tak v rámci predošlého procesu predmetného výberového konania ako jedinou nezhodou v rámci 
samotného procesu bolo, aby na vymenovanie boli SR FNPŠ predložení dvaja kandidáti. Na uvedené krátko 
zareagoval podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi, že nie úplne.  
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb a uviedol, že po predchádzajúcej vzájomnej diskusii členov SR 
FNPŠ na ostatných zasadnutiach by podľa jeho názoru mala výberová komisia byť zložená zo všetkých členov SR 
FNPŠ. Na uvedené krátko zareagoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a pripomenul, že SR FNPŠ má 
celkovo 11 členov a naposledy bol schválený princíp obsadenia výberovej komisie, kde bol zástupca DR FNPŠ 
ako aj zástupca Slovenského olympijského a športového výboru (ďalej len „SOŠV“) ako člena SR FNPŠ, pričom 
v danom procese vnímal ako kľúčové dva momenty, prvý moment vzťah výberovej komisie a SR FNPŠ a druhý 
moment, koľko uchádzačov má byť predložených na vymenovanie SR FNPŠ a aký je zodpovednostný vzťah 
výberovej komisie a SR FNPŠ. Na uvedené člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb zareagoval a upresnil, že ak by sa 
prihlásilo 10 uchádzačov, tak všetci prihlásení by mali byť vypočutí SR FNPŠ. Na uvedené zareagoval aj predseda 
DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík, a uviedol, že v danom prípade to nevníma 
ako správny krok a kandidáti by mali najskôr prejsť základnou kontrolou splnenia podmienok a následne by mali 
byť vypočutí. Na uvedené krátko odpovedali aj členovia SR FNPŠ p. Patrik Hrbek a p. Miroslav Dráb a uviedli, že 
prvotnú kontrolu splnenia podmienok predložených žiadostí v rámci výberového konania by mal vykonať 
sekretariát.  
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, že predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie 
športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík navrhol vypísať nové výberové konanie bezodkladne a predkladaný návrh 
termínu bol stanovený do 31.05.2023. Ak majú členovia SR FNPŠ v záujme upraviť navrhovaný termín, nebráni sa 
tomu termín skrátiť. Následne požiadal členov SR FNPŠ, aby si spoločne ujasnili, čo bol kľúčový problém v celom 
procesnom postupe v rámci predchádzajúceho výberového konania na riaditeľa podľa § 10a zákona o fonde, aby 
opäť nedošlo k nedorozumeniam pri vypísaní podmienok nového výberového konania a vymenovania orgánu 
fondu podľa § 10a zákona o fonde. Jedným z problémov vníma to, kto sú členovia výberovej komisie. Ak SR FNPŠ, 
ktorá volí a naposledy aj volila členov výberovej komisie, povie, že všetci piati členovia výberovej komisie budú 
pozostávať z členov SR FNPŠ, tak to bude rešpektovať. Ak tam má byť zástupca DR FNPŠ, tak to bude znova 
rešpektovať. Druhým problémom, ktorý v predchádzajúcom procese vnímal, mala byť otázka kompetencie 
výberovej komisie a SR FNPŠ. 
 
Slovo si vzal člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek a navrhol nevytvárať žiadnu výberovú komisiu s tým, že sekretariát 
posúdi doručené žiadosti. Uvedený návrh podporil aj člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb a uviedol, že kto splní všetky 
požadované podmienky, postúpi na vypočutie pred SR FNPŠ.  
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, že na základe toho, čo odznelo, ak je tu všeobecný 
záujem vypísať nové výberové konanie bezodkladne je za, a teda úlohou zodpovedných osôb je prísť s návrhom 
postupu, ktorý bude predložený členom SR FNPŠ hlasovaním „per rollam“ alebo na najbližšom plánovanom 
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zasadnutí SR FNPŠ v máji 2023. Na uvedené reagoval aj podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že 
predseda SR FNPŠ správne pomenoval, kde vznikli nezrovnalosti v predošlom procese výberového konania. Celý 
proces výberového konania musí niekto administratívne viesť a musia tam byť určené kritériá a podmienky. 
Po doručení žiadostí sa spracujú a následne sa vyhodnotia. Podľa udelených bodov sa vypracuje zoznam 
kandidátov, ktorých si následne SR FNPŠ pozve na vypočutie, ideálne podľa toho ako skončia v poradovníku 
úspešných kandidátov napríklad 4-5 kandidátov ako sa dohodnú a finálne rozhodnutie padne na zasadnutí SR 
FNPŠ. Na základe tohto nevzniknú polemiky o limitácii rozhodovania najvyššieho orgánu Fondu na podporu športu 
a výberovej komisie.  
 
Na záver predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol pôvodný návrh termínu 31.05.2023 skrátiť a pripraviť 
podklady na vyhlásenie výberového konania najneskôr do 15.05.2023.  
 
Na základe uvedeného o slovo požiadal právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian a pripomenul, že vzhľadom 
na posunutie termínu zasadnutia SR FNPŠ na 20.04.2023 z pôvodného termínu 13.04.2023, bol na pravidelnej 
porade predsedu SR FNPŠ v rámci kancelárie FNPŠ diskutovaný prípadný návrh zmeny plánu zasadnutí 
a prípadné spojenie májového a júnového zasadnutia SR FNPŠ aj s poukazom na vykonávanie administrácie 
doručených žiadostí v rámci výzvy č. 2022/002. 
 
Na uvedené reagoval člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger a informoval sa, či to bude kancelárie FNPŠ kapacitne 
zvládať. Na to reagoval krátko predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, že v danom prípade sa bavíme 
o vypísaní výberového konania s tým, že by bol rád, aby táto téma nebola rozdeľujúcou témou, kto má byť členom 
výberovej komisie a ako má byť samotný proces odlišný od toho predchádzajúceho procesu. Ďalej uviedol, že 
nasledujúce dni si k tomu sadnú aj za pomoci DR FNPŠ k jednotlivým bodom výberového konania, aby proces 
vylepšili. 
 
O slovo požiadal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, čo v prípade spomínaného odporúčania SR 
FNPŠ na dočasné poverenie projektového manažéra pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša riadením 
kancelárie FNPŠ, prípadne iného zamestnanca kancelárie FNPŠ do doby výberu nového riaditeľa podľa § 10a 
zákona o fonde. Na uvedené krátko reagoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan, že posunutie spomínaného 
termínu uznesenia sa týka rovnako dočasného poverenia. Reagoval aj člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb a uviedol, 
že termín 15.05.2023 sa týka prípravy vypísania nového výberového konania na riaditeľa podľa § 10a zákona 
o fonde a na poslednom zasadnutí SR FNPŠ bolo prijaté uznesenie, ktorým sa má dočasne poveriť niektorý 
zo zamestnancov riadením kancelárie FNPŠ a rovnako SR FNPŠ prijala aj odporúčanie s uvedením zamestnanca, 
ktorého odporúča dočasne poveriť riadením kancelárie FNPŠ a nevie, či k takémuto povereniu od posledného 
zasadnutia SR FNPŠ došlo. Na uvedené opäť reagoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, že 
v predmetnom uznesení č. 15/2/2023 bod 2 išlo o odporúčanie a k dnešnému dňu nie je nikto poverený riadením 
kancelárie FNPŠ. Za neho bola táto vec vyriešená predchádzajúcou diskusiou. Na uvedené opäť reagoval člen SR 
FNPŠ p. Miroslav Dráb a uviedol, že podľa jeho názoru by mal byť niekto do ukončenia výberového konania 
dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ. Na uvedené člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek uviedol, že bol daný 
mandát pre predsedu SR FNPŠ a podpredsedu SR FNPŠ, a to týmto sa opätovne predĺži ich mandát, aby sa obaja 
dohodli, kto má byť dočasne poverený riadením kancelárie FNPŠ, v tom sa nič nemení. Vníma navrhované 
uznesenie ako en bloc jeden balík, a teda spojenie vypísanie nového výberového konania a dočasné poverenie 
riadením kancelárie FNPŠ do stanoveného dátumu 15.05.2023. Člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb položil otázku, čo 
v prípade, ak sa nedohodnú na osobe poverenej riadením kancelárie FNPŠ ani do 15.05.2023.  
 
Slovo si vzal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a členov SR FNPŠ informoval, že sa o tom s predsedom 
SR FNPŠ p. Ladislavom Križanom rozprávali a analyzovali celú vec. Následne predniesol návrh, či sa nevie SR 
FNPŠ zhodnúť a poveriť na základe hlasovania členov SR FNPŠ niekoho dočasným riadením kancelárie FNPŠ. 
Na uvedené reagoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan s tým, že požiadal členov SR FNPŠ, aby sa k tejto 
veci ešte vrátili na konci zasadnutia SR FNPŠ v rámci bodu „Rôzne“, na čom sa členovia SR FNPŠ zhodli 
a posunuli vec na posledný bod programu.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
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Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 2/3/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení a v prípade 
uznesenia č. 14/2/2023 SR FNPŠ zo dňa 09.03.2023 a schvaľuje predĺžiť poverenie predsedu SR FNPŠ 
a podpredsedu SR FNPŠ na prípravu opakovaného výberového konania na riaditeľa podľa § 10a zákona 
o fonde a poveriť niektorého zo zamestnancov v rozsahu nevyhnutnom na zabezpečenie riadneho 
fungovania kancelárie, do 15.05.2023. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
3. INFORMÁCIA O VÝSLEDKOCH HLASOVANIA „PER ROLLAM“ V ČASE MEDZI RIADNYMI 
ZASADNUTIAMI SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril predmetný bod programu a odovzdal slovo právnikovi kancelárie 
FNPŠ p. Michalovi Fabianovi, ktorý v krátkosti informoval všetkých prítomných, že v čase medzi riadnymi 
zasadnutiami SR FNPŠ sa uskutočnilo celkovo jedno hlasovanie „per rollam“ podľa článku 6 Rokovacieho poriadku 
SR FNPŠ v spojení so smernicou o prijímaní rozhodnutí orgánov elektronickým hlasovaním – hlasovanie 
„per rollam“ (ďalej len „smernica“), a to 
 

• hlasovanie „per rollam“ SR FNPŠ č. 01/2023 vo veci Schvaľovania návrhu zásad poskytovania 
finančných prostriedkov na zmiernenie následkov v oblasti športu spôsobených mimoriadnou situáciou, 
núdzovým stavom alebo výnimočným stavom vyhláseným na celom území Slovenskej republiky 
(mimoriadna podpora) 

 

VÝSLEDOK HLASOVANIA „PER ROLLAM“ č. 01/2023 

Hlasovania „per rollam“ č. 01/2023 sa zúčastnilo 10 členov SR FNPŠ z celkového počtu 11 členov. Jeden člen SR 
FNPŠ (Krnáč) nehlasoval. Podľa článku 5 ods. 1 smernice možno konštatovať, že hlasovanie „per rollam“ bolo 
platné.  
 
Podľa článku 3 ods. 1 písm. a) smernice mali členovia SR FNPŠ na zaslanie svojich stanovísk lehotu dva dni 
odo dňa oznámenia o začatí hlasovania „per rollam“, a to spolu s upozornením na skrátenú lehotu v rámci 
hlasovania „per rollam“ č. 01/2023. Podľa článku 3 ods. 7 smernice hlasovanie v skrátenej lehote sa považuje 
za prejav súhlasu so skrátením lehoty na hlasovanie. 
 
Členovia SR FNPŠ svoje stanoviská zasielali na adresu fabian@fnps.sk v termíne od 29. marca 2023 
do 31. marca 2023 do 23:59 hod. formou:  
 
Som za návrh uznesenia alebo som proti návrhu uznesenia alebo zdržujem sa hlasovania vo veci návrhu 

uznesenia. 
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Z celkového počtu 10 členov SR FNPŠ zúčastnených na hlasovaní, hlasovalo 10 členov formou „som za návrh 
uznesenia“ bez výhrad a pripomienok. 
 
Podľa článku 5 ods. 2 smernice v spojení s článkom 6 ods. 8 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ predkladaný návrh 
uznesenia je schválený, ak za jeho schválenie hlasovala nadpolovičná väčšina všetkých členov SR FNPŠ. 
Na základe uvedeného uznesenie v predmetnej veci hlasovaním „per rollam“ bolo prijaté.  
 
Uznesenie prijaté hlasovaním „per rollam“ č. 01/2023:  
„1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh zásad poskytovania finančných prostriedkov 
na zmiernenie následkov v oblasti športu spôsobených mimoriadnou situáciou, núdzovým stavom alebo 
výnimočným stavom vyhláseným na celom území Slovenskej republiky (mimoriadna podpora).“ 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 3/3/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie o výsledkoch hlasovania 
„per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu na podporu športu. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
4. INFORMÁCIA OD PREDSEDU SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU OD JEJ POSLEDNÉHO 
ZASADNUTIA 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan v rámci tohto bodu programu stručne informoval členov SR FNPŠ 
o skutočnostiach, ktoré sa udiali od posledného zasadnutia SR FNPŠ, ktoré sa uskutočnilo dňa 09.03.2023 v sídle 
Fondu na podporu športu v Bratislave. V rámci tohto obdobia predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan absolvoval 
viaceré rokovania aj s novým štátnym tajomníkom pre šport MŠVVŠ SR p. Richardom Nemcom a generálnym 
riaditeľom sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petrom Dedíkom, ktoré sa týkali viacerých otvorených tém ako splnenia 
záväzku MŠVVŠ SR pri vyúčtovaní mimoriadnej podpory poskytnutej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie mimoriadnej podpory pre profesionálne športové kluby č. 2021/001. Spolu s podpredsedom SR 
FNPŠ p. Gáborom Asványim mali pracovné rokovanie na novovzniknutom Úrade pre územné plánovanie 
a výstavbu Slovenskej republiky, ktoré bude kľúčovým úradom v súvislosti so stavebnou legislatívou. Predsedu SR 
FNPŠ p. Ladislava Križana doplnil podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že ide o veľmi dôležitú 
inštitúciu, ktorá sa aktuálne venuje agende zmeny stavebného zákona. Ak to správne navnímal, tak z diskusií 
vyplynulo, že samosprávy by mali postupne schvaľovať územné plány. Momentálne stav je taký, že je schválených 
40-50% územných plánov, pričom ich zámerom je dosiahnuť stav, aby každá samospráva mala odsúhlasený svoj 
územný plán. Územný plán má definovať základný rámec a tento centrálne riadený úrad bude po novom udeľovať 
stavebné povolenia oproti predošlej právnej úprave. Úrad pre územné plánovanie a výstavbu Slovenskej republiky 
rovnako momentálne pripravuje informačný systém, ktorým chcú zmapovať celú krajinu a malo by to fungovať tak, 



 9 

že by sa z tejto novo zmapovanej databázy mal dať určiť charakter infraštruktúry. Ak bude Fond na podporu športu 
chcieť mať vedomosť o stave a počte telocviční alebo športovísk na Slovensku vie si to zistiť z tohto informačného 
systému, čo by mohlo pomôcť aj Fondu na podporu športu, keďže by sme sa mohli dopracovať ku komplexnej 
databáze športovej infraštruktúry. Ide však o dlhodobý proces a vníma ako dôležité vzájomne spolupracovať pri 
rozvoji športovej infraštruktúry na Slovensku. 
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger a uviedol, že návrh zmeny stavebného zákona a spomínaná 
digitalizácia informačného systému s názvom Urbion by mala byť ešte odložená, keďže to má vplyv na viacero 
všeobecne záväzných právnych predpisov Slovenskej republiky. 
 
Slovo si opäť vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, že o uvedenom posunutí účinnosti zmeny 
stavebného zákona viedli diskusie aj s dotknutým úradom. Pre Fond na podporu športu to nebude mať vo vzťahu 
k budúcoročnej výzve na podporu športovej infraštruktúry, ak bude vypisovaná, zrejme ešte vplyv, tak pôjde 
pravdepodobne v režime starej legislatívy. V rámci tohto poďakoval členom SR FNPŠ, ktorí sa za posledné obdobie 
zúčastnili slávnostných otváraní športovísk podporených Fondom na podporu športu. Následne informoval členov 
SR FNPŠ, že na spomínanom pracovnom stretnutí na MŠVVŠ SR, ktoré sa uskutočnilo 31.03.2023 spolu so 
štátnym tajomníkom pre šport MŠVVŠ SR p. Richardom Nemcom si prešli všetky tri témy, o ktorých MŠVVŠ SR 
informoval aj prostredníctvom oficiálneho listu. V tomto je kľúčové najmä splnenie záväzku, keď Fond na podporu 
športu v druhej vlne pandémie pomohol MŠVVŠ SR pri poskytovaní pomoci profesionálnym a amatérskym 
športovým klubom a v tejto veci sme dostali uistenie, že nám MŠVVŠ SR poskytne potrebnú personálno-
administratívnu pomoc v prípade, že sa Fond na podporu športu zapojí do realizácie spomínaných aktivít. Po 2,5 
roku požiadal ministra MŠVVŠ SR, aby sme dostali jednoznačné slovo, aby sme sprocesovali túto vec. Aj negatívne 
stanovisko je stanovisko a obrátil sa na predsedu DR FNPŠ a generálneho riaditeľa sekcie športu MŠVVŠ SR p. 
Petra Dedíka o prípadné bližšie vyjadrenie k tejto veci. Na uvedené predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie 
športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík uviedol, že na základe podnetu predsedu SR FNPŠ p. Ladislava Križana MŠVVŠ 
SR oslovilo Slovenskú inovačnú a energetickú agentúru, aby im ponúkla ľudí ako v minulosti sa už ponúklo a čakajú 
na ich vyjadrenie. Na záver predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že pred zasadnutím SR FNPŠ sa 
uskutočnilo pracovné stretnutie s národnými športovými zväzmi, ktorého sa spolu s podpredsedom SR FNPŠ p. 
Gáborom Asványim zúčastnili. Na pracovnom stretnutí poskytol informácie o činnosti Fondu na podporu športu, 
a to aj o podpore významných súťaží a športovej infraštruktúre. Poobede sa zúčastnili aj rokovaní ohľadom 
podpory plaveckej infraštruktúry v Košiciach avšak o tom bližšie budú diskutovať v rámci samostatného bodu 
programu s názvom ŠINV. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 4/3/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu a podpredsedu 
správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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5. SCHVAĽOVANIE NÁVRHU ŠTATÚTU FONDU NA PODPORU ŠPORTU 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril predmetný bod programu a pripomenul, že ide o vec, ktorá už bola 
predložená na prerokovanie SR FNPŠ v novembri 2022 a následne odovzdal slovo právnikovi kancelárie FNPŠ 
p. Michalovi Fabianovi ako spracovateľovi materiálu. Ten v krátkosti všetkých prítomných informoval, že hlavným 
dôvodom zaradenia predmetného bodu do programu boli prijaté závery na poslednom zasadnutí SR FNPŠ 
uznesením č. 2/2/2023 SR FNPŠ zo dňa 09.03.2023 a rovnako na ostatných zasadnutiach SR FNPŠ, na ktorých 
bol predložený a prerokovaný návrh nového Štatútu Fondu na podporu športu (ďalej len „štatút“) ešte koncom roka 
2022, ktorého schvaľovanie bolo odložené až na 1. kvartál roka 2023. Štatút ako najvyšší vnútorný predpis Fondu 
na podporu športu detailnejšie upravuje základné oblasti činnosti Fondu na podporu športu v súlade so zákonom 
o fonde najmä pôsobnosť a kompetencie jednotlivých orgánov alebo odborných komisií. Dôvodom novelizácie 
nového návrhu štatútu a jeho predloženie na schválenie SR FNPŠ boli významné skutočnosti vyplývajúce nielen 
z prijatého zákona č. 177/2022 Z. z., ktorým sa menil a dopĺňal zákon o fonde účinný od 15.06.2022, ale aj 
skutočnosti vyplývajúce z praxe jednotlivých orgánov Fondu na podporu športu a činnosti kancelárie FNPŠ. 
Príprava návrhu štatútu prebiehala štandardným legislatívnym postupom, do ktorého boli zapojené všetky dotknuté 
orgány fondu a kancelária FNPŠ, pričom finálny návrh štatútu reflektuje pripomienky a závery prijaté v rámci tohto 
legislatívneho procesu. V rámci tohto procesu ostali otvorené ešte niektoré oblasti, ktoré boli v rámci tohto procesu 
vyznačené formou už len návrhov úprav a nie novelizačnými návrhmi na zmenu a doplnenie. Následne v krátkosti 
informoval členov SR FNPŠ o jednotlivých otvorených oblastiach v rámci predkladaného návrhu štatútu, a to po 
jednotlivých bodoch. Na záver uviedol, že prípadná úprava predloženého návrhu štatútu je v kompetencii SR FNPŠ 
ako aj jeho schválenie.  
 
Následne si slovo vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a poďakoval za úvodné slovo a prípravu návrhu 
štatútu. Členovia SR FNPŠ mali možnosť pripomienkovať alebo predkladať návrhy na úpravu predmetného návrhu. 
Do zasadnutia SR FNPŠ neevidoval žiadny ďalší návrh na úpravu predloženého návrhu štatútu. V tejto veci 
diskutovali aj spolu s podpredsedom SR FNPŠ p. Gáborom Asványim, ktorý ho požiadal o posunutie schvaľovania 
štatútu na ďalšie zasadnutie. Na poslednom zasadnutí SR FNPŠ však bolo prijaté uznesenie o predložení návrhu 
štatútu na schválenie na toto zasadnutie a z uvedeného dôvodu bol tento bod zaradený do programu zasadnutia. 
Následne požiadal členov SR FNPŠ, ak majú ešte nejaké návrhy na zmenu alebo doplnenie predmetného návrhu 
nech ich predložia priamo na zasadnutí SR FNPŠ, aby sa táto úloha posunula ďalej.  
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a uviedol, že predkladal dve pripomienky resp. návrhy na úpravu, 
pričom jedna sa týkala úpravy konfliktu záujmov, kde sa mu javila formulácia ako veľmi všeobecná a neuchopiteľná 
v praxi, a preto skôr navrhuje predmetný návrh upraviť alebo úplne vypustiť. Na uvedené krátko reagoval právnik 
kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian a uviedol, že pri príprave návrhu tohto článku štatútu vychádzali z Odporúčania 
Rady o usmerneniach OECD pre riadenie konfliktu záujmov vo verejnej službe [C(2003)107], ktorý rozlišoval tri 
typy konfliktu záujmov. Cieľom bolo upraviť túto oblasť, ktorá nie je v zákone o fonde bližšie upravená vo vzťahu 
k výkonu funkcie vo verejnom záujme. V podmienkach Fondu na podporu športu je v aktuálnom stave a vzhľadom 
na krátkosť času náročné úplne presne vymedziť situácie, kedy dochádza ku konfliktu záujmu, a preto bol 
predložený predmetný návrh úpravy tejto oblasti v rámci spomínaného odporúčania.  
 
K uvedenému sa vyjadril aj podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že z analýzy, ktorú si urobili, tak 
v podstate ustanovenia návrhu štatútu sú v poriadku. Podľa jeho názoru oblasť, ktorá je kľúčová tým, že reguluje 
činnosť Fondu na podporu športu, je dôležitý vzťah medzi predsedom SR FNPŠ a riaditeľom a bol by rád, keby tá 
výkonná zložka, ktorú má predstavovať riaditeľ bola posilnená týmto štatútom. Avšak ide o senzitívnu vec a máme 
za sebou jedno neúspešné výberové konanie, a ak teraz máme posilňovať jeho postavenie, aby to nebolo brané 
tendenčne. Za neho by bolo najlepšie, aby Fond na podporu športu mal takého riaditeľa, s ktorým sa všetci členovia 
SR FNPŠ stotožnia, ktorý vyjde z nejakého procesu a porozprávajú sa pokojne o tom, že výkonná zložka Fondu 
na podporu športu by prešla kompetenčne na riaditeľa, aby Fond na podporu športu mohol vykonávať veci. Otázkou 
je, či predložený návrh SR FNPŠ sa teraz schváli alebo posunie na ďalšie zasadnutie. Pre neho je toto zásadná 
vec, s ostatnými vecami upravenými v štatúte sa stotožnil. Na úrovni SR FNPŠ sa aktuálne riešilo množstvo vecí, 
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a toto je dosť citlivá vec, ku ktorej sa momentálne za seba nevie jednoznačne vyjadriť, a preto v prípade hlasovania 
o schválení návrhu štatútu by sa zdržal hlasovania. 
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a zopakoval, že bude rešpektovať akékoľvek rozhodnutie, ale 
nevníma to rovnako ako nosný bod, a preto ak bude záujem to posunúť na neskôr, nech sa to posunie. Ide o úlohu, 
ktorá tu je dlhšie, ale možno to iba opäť prerokovať alebo schváliť s tým, že sa prijme uznesenie, že po vymenovaní 
riaditeľa sa návrh štatútu upraví, aby sa vyjasnili vzájomné kompetencie orgánov Fondu na podporu športu. 
Členovia SR FNPŠ sa následne zhodli prerokovať návrh štatútu na tomto zasadnutí. Na záver predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan požiadal členov SR FNPŠ, aby sa k uvedenému návrhu vyjadrili, pretože nie je dobré, ak v čase 
pripomienkovania alebo kreovania dokumentov zo strany dotknutých osôb nastane pasivita, a keď príde k ich 
schvaľovaniu na zasadnutí SR FNPŠ dochádza k tomu, že sa idú robiť zásadné koncepčné zmeny v dokumentoch. 
 
O slovo požiadal právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian a informoval sa, či teda prerokovaný návrh štatútu 
môže predložiť na opätovné pripomienkovanie členom SR FNPŠ tak, aby zapracovali prípadné pripomienky a 
predložili ho vo finálnom znení na ďalšie zasadnutie SR FNPŠ.  
 
O slovo sa prihlásil aj člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a informoval sa, či po predložení návrh štatútu na najbližšom 
zasadnutí SR FNPŠ bude schválený, keďže podľa jeho názoru to nijako nesúvisí s personálnym obsadením pozície 
riaditeľa podľa § 10a zákona o fonde. S týmto názorom vyjadril súhlas aj právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian 
ako predkladateľ návrhu.  
 
O slovo požiadal aj člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger a uviedol, že má pocit, že v tomto sa točíme v kruhu 
a opätovne je záujem predmetnú vec odložiť. Podľa neho nejde o zložité veci. V prípade, že bude potrebné 
v budúcnosti nejakú oblasť upraviť tak sa to predloží na zmenu alebo doplnenie, avšak ak tento návrh prešiel 
legislatívnym procesom, pripomienkovaním a sfinalizovaním do predloženého návrhu, nevidí závažný dôvod, aby 
sa nepristúpilo k jeho schváleniu.  
 
Slovo si opäť vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, že vzhľadom na avizované uznesenie návrh 
štatútu predložil a bol by rád, aby v tomto panovala medzi členmi SR FNPŠ zhoda. Z prebiehajúcej diskusie však 
mal pocit, že tu zhoda na schválenie predloženého znenia štatútu nepanovala. 
 
Slovo si vzal aj člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek a uviedol, že do budúceho zasadnutia SR FNPŠ predloží návrhy 
na doplnenie a môžu to následne uzavrieť. 
 
Slovo si vzal opäť predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a doplnil, že jeho zámerom je hľadať konsenzus v tejto 
veci a požiadal podpredsedu SR FNPŠ p. Gábora Asványiho o prípadné doplnenie. Na uvedené podpredseda SR 
FNPŠ p. Gábor Asványi uviedol, že nie je proti a nie sú tam ani nejaké veci, s ktorými by filozoficky nesúhlasil, ale 
nie je úplne presvedčený. Po zákone o fonde vníma tento štatút ako najdôležitejší dokument Fondu na podporu 
športu. Ak každý zo SR FNPŠ vie povedať, čo to obsahuje a má dokument naštudovaný, tak nech podľa toho 
hlasuje. On však nie je o tom presvedčený ako člen SR FNPŠ, že to má naštudované tak, že je s tým 100 % 
stotožnený v prípade úpravy kompetencií riaditeľa. Ak ten proces bude taký, že sa k tomu dopracuje, potom hľadať 
podporu na to, aby sme to doplnili a ak budú všetci členovia SR FNPŠ s tým stotožnení, tak to bude v poriadku. 
Následne požiadal členov SR FNPŠ, aby sa k tomu vyjadrili, či budú schvaľovať návrh štatútu alebo sa to posunie 
na ďalšie zasadnutie.  
 
Postupne sa k predloženému návrhu vyjadrili všetci členovia SR FNPŠ a zhodli sa na tom, že sa návrh štatútu 
opätovne predloží kanceláriou FNPŠ členom SR FNPŠ na úpravu a pripomienkovanie, kde sa doladia ešte 
otvorené veci, prípadne doplnia nové a sfinalizovaný dokument bude následne predložený na najbližšie zasadnutie.  
 
Na záver predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan požiadal členov SR FNPŠ, aby si návrh štatútu preštudovali a 
predložili svoje pripomienky. V návrhu dokumentu nie je veľa otvorených otázok a myslí si, že by dokument mal 
byť na 95 % vyladený. Opätovne pripomenul, že materiály SR FNPŠ sa predkladajú sedem dní pred konaním 
zasadnutia práve preto, aby mali členovia SR FNPŠ dostatočný priestor na preštudovanie materiálov a prípadné 
predloženie pripomienok, návrhov alebo doplnení. 
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Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 5/3/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu prerokovala a berie na vedomie návrh Štatútu Fondu na podporu 
športu. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 1 (Tréger) 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
6. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MOERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY 
Č. 2020/001 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE 
PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE ZMIEN V PROJEKTOCH NA ZÁKLADE 
ŽIADOSTÍ PREDLOŽENÝCH PRIJÍMATEĽMI 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a odovzdal slovo spracovateľovi materiálu, a to 
koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá informovala členov 
SR FNPŠ, že súčasťou podkladov k bodu rokovania je aktuálny stav zazmluvnenia a čerpania jednotlivých 
projektov výzvy č. 2020/001 ku dňu 13.04.2023 ako aj predložené žiadosti na zmenové konania.  
 

Žiadosti Počet Suma 

Pôvodne schválené 104 24 113 849,58 € 

Dodatočne neschválené 
3 (Hanušovce nad Topľou, Michalovce, 
Trnavský samosprávny kraj) 

-575 375,88 € 

Odstúpenie od žiadosti 1 (Rapid Bratislava) -155 000,00 € 

Zmluvy 100 23 383 473,70 € 

Zrušená zmluva (podmienky) 2 (Nitra, Levoča) -119 695,00 € 

Odstúpenie od zmluvy 
3 (Krivany, Výčapy-Opatovce, HK 
Karpatský Sokol) 

-771 628,22 € 

AKTÍVNE PROJEKTY 95 22 492 150,48 € 

Dodatkované (znížená suma) 38 -2 696 459,23 € 

VYNALOŽENÉ PROSTRIEDKY 
CELKOM 

95 19 795 691,25 € 

UŠETRENÉ PROSTRIEDKY 
CELKOM 

 4 318 158,33 € 

 
Dňa 31.03.2023 bola doručená výpoveď Zmluvy o príspevku na projekt podpory športu č. Z-2020/001-161 z dôvodu 
neschopnosti zrealizovať projekt „Výstavba šatní pre HK'18 Karpatský Sokol“ zo strany prijímateľa HK'18 Karpatský 
Sokol (žiadosť č. 161). Výška schváleného príspevku bola 99.968,00 EUR. 
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Dňa 21.11.2022 bola kancelárii FNPŠ zaslaná prostredníctvom e-mailu požiadavka prijímateľa Obec Nedožery-
Brezany (žiadosť č. 17) o upustenie od povinnosti upravenej v článku VII. Zmluvy o príspevku na projekt podpory 
športu č. 2020/001-17. Projekt „Futbalové ihrisko s umelou trávou pre región Hornej Nitry – dostavba“ prijímateľa 
je situovaný na rozhraní viacerých parciel, ktorých vlastnícke vzťahy nie sú vysporiadané v dôsledku dedičských 
konaní a iných prekážok pre splnenie podmienky zápisu vecného bremena v prospech tretej osoby do katastra 
nehnuteľností na športovú infraštruktúru, ktorá je predmetom projektu. 

 
Vzhľadom na povahu požiadavky a jej odôvodnenie, bola požiadavka posunutá na právne oddelenie kancelárie 
FNPŠ. Dňa 11.01.2023 bola kancelárii FNPŠ doručená žiadosť o zaslanie návrhu dodatku k zmluve v zmysle 
predchádzajúcej žiadosti. Dňa 27.02.2023 bolo prijímateľovi zaslané stanovisko právneho oddelenia kancelárie 
FNPŠ, v ktorom nevyhovelo žiadosti o upustenie od povinnosti upravenej v článku VII. zmluvy. Následne prebehla 
konzultácia s prijímateľom, kde sa obe strany dohodli, že prijímateľ vynaloží maximálne úsilie na zabezpečenie 
splnenia podmienky, ktoré následne preukáže. V prípade neschopnosti splniť predmetnú podmienku z objektívnych 
dôvodov bude žiadosť prijímateľa postúpená na rozhodnutie SR FNPŠ. Výška schváleného príspevku na projekt 
bol 89.793,60 EUR. Na uvedené reagoval aj právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian a informoval členov SR 
FNPŠ o skutkovom a právnom stave predmetnej veci, pričom uviedol, že so zástupcami prijímateľa absolvovali 
v kancelárii FNPŠ pracovné stretnutie, kde preberali predkladanú problematiku a snažili sa nájsť vhodné riešenia, 
ktoré by predložili na rozhodnutie SR FNPŠ. 
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger a uviedol, že v danom prípade nevidí veľmi schodné riešenia 
a vzhľadom na stav veci si myslí, že bude problematická aj kolaudácia uvedeného športoviska. Na uvedené krátko 
reagoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a doplnil, že po stretnutí aj so zástupcami nového Úradu 
pre územné plánovanie a výstavby Slovenskej republiky to súvisí aj s novou stavebnou legislatívou a mnoho 
športovísk typu tenisové kurty a futbalové ihriská v mnohých prípadoch nie sú skolaudované a majetkovo-právne 
vysporiadané. 
 
Následne koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková informovala 
členov SR FNPŠ o aktuálnom stave čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu č. 2020/001. Ku dňu 
02.03.2023 bolo celkom vyplatených spolu 13.273.423,78 EUR pre 76 prijímateľov, z toho 43 projektov bolo 
finančne ukončených. Vyúčtovanie tranží v období medzi 03.03.2023 do 13.04.2023 prebiehalo predložením 
dokumentácie prostredníctvom systému fnps.egrant a následne poštou.  
 
Vyplatené tranže: 
 
Prvá tranža  - 1 úhrada spolu vo výške 55.390,21 EUR, z toho: 

Prijímateľ Suma 

 Mesto Brezno 55 390,21 € 
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CELKOM 55 390,21 € 

 
Druhá tranža - 1 úhrada spolu vo výške 115.095,90 EUR, z toho: 

Prijímateľ Suma 

 Obec Habovka 115 095,90 € 

  

CELKOM 115 095,90 € 

 
Tretia tranža - 3 úhrady spolu vo výške  571.503,14 EUR, z toho: 

Prijímateľ Suma 

 Obec Chorvátsky Grob 273 000,00 € 

 Obec Ivanka pri Dunaji  274 500,00 € 

Mesto Považská Bystrica  24 003,14 € 

  

CELKOM 571 503,14 € 

 
Štvrtá tranža – 4 úhrady spolu vo výške 59.723,30 EUR, z toho: 

Prijímateľ Suma 

 Mládežnícky športový klub Senec 29 000,00 € 

 Obec Pečovská Nová Ves 5 035,86 € 

 MŠK IUVENTA Michalovce o.z. 20 447,44 € 

 Obec Liptovská Lúžna 5 240,00 € 

  

CELKOM 83 205,94 € 

 
Od 03.03.2023 do 13.04.2023 bolo vyplatených spolu 801.712,55 EUR na všetky tranže. Ku dňu 13.04.2023 bolo 
celkom vyplatených spolu 14.075.136,33 EUR pre 77 prijímateľov, z toho 47 projektov bolo finančne ukončených. 
Aktuálne prebieha finančná kontrola na poskytnutie prvej až štvrtej tranže u ďalších prijímateľov. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 

Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 
 

Uznesenie č. 6/3/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o úpravu zriadenia vecného bremena 
v rámci žiadosti č. 17 (obec Nedožery-Brezany) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo: 2020/001 a žiadosť podmienečne schvaľuje po predložení rozhodnutia príslušného 
katastrálneho úradu a všetkých potrebných dokumentov v súlade so stavebnou legislatívou. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú výpoveď Zmluvy o príspevku 
na projekt podpory športu č. Z-2020/001-161 prijímateľa HK’18 Karpatský Sokol (žiadosť č. 161) v rámci 
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výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
7. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2021/004 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE ZMIEN 
V PROJEKTOCHNA ZÁKLADE ŽIADOSTÍ PREDLOŽENÝCH PRIJÍMATEĽMI 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a na úvod krátko oboznámil členov SR FNPŠ o stave 
finančných prostriedkov, ktoré z rôznych dôvodov na strane žiadateľov zostali nevyčerpané z predchádzajúcich 
infraštruktúrnych výziev.  
 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi požiadal o informáciu koľko projektov z výzvy č. 2020/001 je už finančne 
ukončených. Na uvedené odpovedala koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia 
Ondrejčáková, že finančne ukončených bolo zatiaľ celkovo 47 projektov.  
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan opäť odovzdal slovo spracovateľovi materiálu k tomuto bodu 
programu, a to koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá 
informovala členov SR FNPŠ o aktuálnom stave zazmluvnenia a čerpania jednotlivých projektov výzvy č. 2021/004 
ku dňu 13.04.2023 a zmenových konaniach. Aktuálny stav zazmluvnenia schválených projektov.  
 

Žiadosti Počet Suma 

Pôvodne schválené 90 31 758 689,54 € 

Dodatočne neschválené 1 (Rovinka) -400 000,00 € 

Odstúpenie od žiadosti 2 (Zlaté Moravce, Poltár) -432 159,00 € 

Zmluvy 81 25 274 727,14 € 

Znížená suma po VO 30 -1 374 981,85 € 

Odstúpenie od zmluvy 
2 (Sládkovičovo, CZT 
Ružomberok) 

-1 511 852,00 € 

Nezazmluvnené 6 3 734 200,40 € 

AKTÍVNE PROJEKTY 85 28 493 696,69 € 

Z toho ŠINV 2 2 388 786,80 € 

VYNALOŽENÉ PROSTRIEDKY 
CELKOM 

81 23 967 944,05 € 

UŠETRENÉ PROSTRIEDKY  3 318 992,85 € 

+ ŠINV  2 388 786,80 € 

UŠETRENÉ PROSTRIEDKY 
CELKOM 

 5 707 779,65 € 
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Dňa 21.03.2023 obdržala kancelária FNPŠ oznámenie o odstúpení od žiadosti o poskytnutie príspevku prijímateľa 
mesto Poltár (žiadosť č. 148) z dôvodu navýšenia cien stavebných materiálov dôsledkom čoho nie je prijímateľ 
schopný projekt „Modernizácia budovy telocvične“ zrealizovať. Hodnota schváleného príspevku bola vo výške 
304.543,00 EUR. 
 
V rámci konečného vyúčtovania prijímateľ Partizán Bardejov BŠK a.s. (žiadosť č. 119) oznámil kancelárii FNPŠ 
zrealizovanie prevodu technického zhodnotenia plynúceho z realizácie projektu „Revitalizácia a rozšírenie 
futbalového ihriska umelej trávy v Bardejove“, a to s nasledovným stručným popisom: Mesto Bardejov (ako vlastník 
celého areálu) chcelo mať zábezpeku toho, aby si nájomca Športový klub Partizán Bardejov o.z. (ŠK o.z.), alebo 
prijímateľ futbalový klub Partizán Bardejov BŠK a.s. (BŠK a.s.) náhodou neuplatňovali sumu technického 
zhodnotenia voči mestu, preto mesto trvalo na podmienke, že technické zhodnotenie sa prevedie na mesto 
Bardejov (vlastníka) za 1 EUR. S touto podmienkou prijímateľ (BŠK a.s.) a nájomca (ŠK o.z.) súhlasili a táto 
podmienka bola zakomponovaná stavebným úradom do stavebného povolenia. Stavebný úrad a Slovenský 
futbalový zväz zaviazali prijímateľa k prevodu technického zhodnotenia, obdobne prijímateľa tomu zaväzuje aj 
nájomná zmluva. Prevod technického zhodnotenia sa zrealizoval v 10/2022, aby prijímateľ následne vedel požiadať 
stavebný úrad o vydanie kolaudačného rozhodnutia. Kancelária FNPŠ preverila uvedený postup prijímateľa, či 
prijímateľ postupoval v súlade s príslušnými ustanoveniami zmluvy. Kancelária FNPŠ požiadala prijímateľa 
o informáciu, či zrealizovanie prevodu technického zhodnotenia je posledná zmena v tejto súvislosti a zmluvná 
strana ostáva naďalej rovnaká alebo by prichádzala do úvahy aj zmena zmluvnej strany - vlastníka zhodnotenia. 
Prijímateľ predložil oprávnenie na neobmedzené užívanie nehnuteľností zo dňa 01.04.2023. Zrealizovanie prevodu 
technického zhodnotenia je poslednou zmenou v tejto súvislosti a zmluvné strany ostávajú nezmenené. Hodnota 
schváleného príspevku bola vo výške 127.145,74 EUR. 
 
Dňa 06.03.2023 právny zástupca prijímateľa Lezecká stena (žiadosť č. 179) doručil kancelárii FNPŠ e-mailovú 
komunikáciu obsahujúcu vyjadrenie Protimonopolného úradu Slovenskej republiky (ďalej len „PMÚ“) 
k oprávnenosti projektu „Dostavba detskej lezeckej steny v priestoroch športoviska Lezeckej steny K2 Bratislava“ 
v rámci výzvy č. 2021/004 vzhľadom k pravidlám štátnej pomoci podľa schémy. Stanovisko PMÚ neobsahuje 
jednoznačné posúdenie, či je projekt oprávnený alebo neoprávnený v zmysle pravidiel štátnej pomoci. PMÚ 
v stanovisku uvádza, že nie je oprávnený o predmetnom projektu rozhodnúť. To ostáva v kompetencii 
poskytovateľa príspevku, ktorým je Fond na podporu športu. Projekt bol posúdený z hľadiska pravidiel štátnej 
pomoci v rámci žiadosti predloženej v rámci výzvy č. 2021/004 a identifikovaný ako projekt, ktorý spadá 
pod pravidlá štátnej pomoci. Kancelária FNPŠ upozornila členov SR FNPŠ, že v prípade schválenia príspevku 
a prípadného preukázania pochybenia v zmysle pravidiel štátnej pomoci, toto môže mať za následok vrátenie 
príspevku a prípadnú finančnú sankciu pre poskytovateľa finančných prostriedkov. Hodnota schváleného príspevku 
bola vo výške 96.159,00 EUR. K uvedenému sa krátko vyjadril aj projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal 
Noga a stanovisko k veci uviedol aj právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian, pričom zhrnuli celý prípad 
s poukazom na vyjadrenie PMÚ a právneho zástupcu žiadateľa.  
 
Slovo si vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a pripomenul členom SR FNPŠ, že ide o prípad, ktorému sa 
venujú už dlhší čas a vzhľadom na danú problematiku sa snažili hľadať všetky možné riešenia, pričom vyzvali 
žiadateľa, aby sa v tejto veci obrátili priamo na PMÚ, avšak z doručeného vyjadrenia žiadateľa a PMÚ jednoznačne 
nevyplýval záver podporujúci tvrdenia žiadateľa. Následne požiadal členov SR FNPŠ, aby sa v tejto veci posunuli 
ďalej a danú vec rozhodli.  
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a uviedol, že podľa jeho názoru vyjadrenia PMÚ jednoznačne 
nepreukazujú tvrdenia o stimulačnom účinku. Na uvedené krátko reagoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
a uviedol, že tomu rozumie, že to nie je úplne jednoznačné, ale rád by posunul vec ďalej. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému projektu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode: 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 
 

Uznesenie č. 7/3/2023 
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4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie a predložené požadované doklady 
k žiadosti č. 179 (Lezecká stena, s. r. o.) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
číslo: 2021/004 rozhodla, že žiadosť neschvaľuje. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 1 (Greguška) 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková pokračovala ďalej 
a uviedla, že dňa 31.03.2023 obdržala kancelária FNPŠ oznámenie o ukončení zmluvy o dielo so zhotoviteľom 
z dôvodu porušenia povinnosti zo strany zhotoviteľa. Prijímateľ CZT Ružomberok s.r.o. (žiadosť č. 70) sa z tohto 
dôvodu rozhodol pre odstúpenie aj od zmluvy o príspevku na projekt podpory športu na projekt „Výstavba mestskej 
plavárne v meste Ružomberok“. Projektové oddelenie už poskytlo prijímateľovi údaje pre vrátenie príspevku 
v zmysle zmluvy. Hodnota schváleného príspevku bola vo výške 1.239.053,00 EUR 
 
Následne koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková pokračovala 
a informovala členov SR FNPŠ o aktuálnom stave čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu. 
V termíne od 03.03.2023 do 13.04.2023 nebola na 1. platbu – 80 % z príspevku vyplatená žiadna suma, avšak 
na 2. platbu - zvyšnú časť z príspevku bola pre 3 prijímateľov vyplatená suma vo výške 190.298,37 EUR: 
 

Prijímateľ Suma 

Obec Dolná Súča  – 2.platba 25 986,40 € 

Mesto Malacky  – 2.platba 82 941,20 € 

MŠK Žilina, a.s. - 2.platba 81 370,77 € 

CELKOM 190 298,37 € 

 
Celkovo bolo v termíne ku dňu 13.04.2023 na 1. platbu – 80 % z príspevku vyplatená suma vo výške spolu 
19.869.461,15 EUR pre 79 prijímateľov, z toho ďalším 3 prijímateľom Obec Dolná Súča, Mesto Malacky a MŠK 
Žilina, a.s. bola uhradená aj 2. platba – zvyšná časť príspevku, spolu vo výške 190.298,37 EUR, a teda 8 projektov 
bolo finančne ukončených (MESTSKÉ ŠPORTOVÉ KLUBY POVAŽSKÁ BYSTRICA, s.r.o., Mestská časť 
Bratislava – Karlova Ves, FC Petržalka, družstvo, Mestská časť Bratislava – Petržalka,  Mesto Martin, Obec Dolná 
Súča, Mesto Malacky, MŠK Žilina, a.s.). 
 
V uvedenej sume pre 1. platbu - 80 % z príspevku sú zahrnuté aj sumy príspevkov pre ŠINV v celkovej výške 
1.911.029,44 EUR pre prijímateľov:  

• Mesto Trenčín (80 % z príspevku) – 911.029,44 EUR 

• Mesto Košice (80 % z príspevku) – 1.000.000,00 EUR 
a spolu s prijímateľom Slovenský zväz biatlonu, ktorému bolo poukázaných 100 % z príspevku vo výške 99.135,67 
EUR dňa 23.12.2022 predstavuje táto suma spolu výšku 2.010.165,11 EUR.  
 
Celkovo bola v termíne ku dňu 13.04.2023 pre 80 prijímateľov poskytnutá suma vo výške 20.317.317,77 EUR.  
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Spolu 80 prijímateľov Celkom vyplatené ku dňu 13.04.2023 20.317.317,77 EUR 

 
Na záver predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan požiadal projektového manažéra kancelárie FNPŠ p. Michala 
Nogu o poskytnutie informácie o stave finančných prostriedkov, ktoré neboli vyčerpané z rôznych dôvodov 
na strane žiadateľov v rámci výzvy č. 2021/004. Projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga uviedol, že 
aktuálne je aktívnych 85 projektov a čaká sa na približne štyri projekty, kde prijímatelia dokončujú verejné 
obstarávania, pričom čas na realizáciu majú do konca budúceho roka. Aktuálne neboli použité z rôznych dôvodov 
na strane žiadateľov celkovo 5,7 mil. EUR.  
 
O slovo požiadal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a informoval sa o dôvodoch v prípade šiestich 
schválených projektoch v rámci výzvy č. 2021/004, ktoré nie sú ešte zazmluvnené. Na uvedené odpovedal 
projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga, že dôvodom, pre ktorý doteraz neboli s týmito prijímateľmi 
uzatvorené zmluvy o príspevku na projekt podpory športu, je potreba opakovania verejného obstarávania v súlade 
so zákonom o verejnom obstarávaní. 
 
O slovo požiadal aj projektový manažér pre ŠINV p. Radoslav Jenčuš a informoval sa, či uvedených 5,7 mil. EUR 
v sebe zahŕňa aj projekty ŠINV. Na uvedené odpovedal projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga 
a potvrdil, že v uvedenej sume sú zahrnuté aj projekty ŠINV.  
 
Následne si vzal slovo predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a požiadal projektového manažéra pre ŠINV 
p. Radoslava Jenčuša o poskytnutie informácie o stave vyúčtovania troch projektov ŠINV. Na uvedené krátko 
odpovedal projektový manažér pre ŠINV p. Radoslav Jenčuš, že procesy vyúčtovania prebiehajú a informoval 
o stavoch jednotlivých projektov ŠINV prijímateľov Slovenského zväzu Biatlonu, mesta Košice a mesta Trenčín. 
Aktuálne prebieha finančná kontrola predložených dokumentov, aby sa uzatvorili projekty a vyúčtovali finančné 
prostriedky vo vzťahu k Fondu na podporu športu a MŠVVŠ SR. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 
 

Uznesenie č. 7/3/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie odstúpenie od Zmluvy o príspevku na projekt 
podpory športu č. Z-2021/004-70 prijímateľa CZT Ružomberok, s.r.o. (žiadosť č. 70) v rámci výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie späťvzatie žiadosti č. 148 (mesto Poltár) 
predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
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Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 

8. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ ČÍSLO: 2022/002 A) INFORMÁCIA O PREDBEŽNOM STAVE DORUČENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU V RÁMCI PROGRAMU VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA 
ŠPORTOVEJ INFRAŠTRUKTÚRY“ ČÍSLO: 2022/002 B) INFORMÁCIA O UKONČENOM VÝBEROVOM 
KONANÍ NA ODBORNEJ KOMISIE „ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA“ C) SCHVAĽOVANIE ČLENOV 
ODBORNEJ KOMISIE „ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA“  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan, poďakoval kolegom z kancelárie FNPŠ za prípravu 
materiálov k bodu programu zasadnutia a opätovne pripomenul, že predmetný bod je jediný bod, v rámci ktorého 
členovia SR FNPŠ dostali podklady k rokovaniu až dňa 18.04.2023 (utorok). Dôvod bol prozaický, pretože ešte len 
dňa 17.04.2023 (pondelok) uplynula lehota na predkladanie žiadostí v rámci výzvy č. 2022/002. Členov SR FNPŠ 
požiadal o významnú pozornosť v prípade tohto bodu programu, pretože to považuje za dôležité a následne 
odovzdal slovo projektovému manažérovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi Nogovi, ktorý prítomným zhrnul aktuálny 
stav predložených žiadostí v rámci výzvy č. 2022/002 po ukončení termínu na predkladanie žiadostí o príspevok 
na projekt podpory športu. Do uplynutia lehoty na predkladanie žiadostí v rámci výzvy č. 2022/002 bolo 
prostredníctvom elektronického systému fnps.egrant.sk doručených celkom 199 žiadostí v celkovom objeme 
požadovaných finančných prostriedkov vo výške 67,9 milióna EUR. Z celkového počtu podaných žiadostí boli 
žiadateľov - 158 samospráv (obcí, miest, mestských častí), 20 občianskych združení, 11 spoločností s ručením 
obmedzeným, 5 akciových spoločností a 4 samosprávne kraje. V súvislosti s prijatím dodatku č. 1 k výzve 
č. 2022/002 a rozšírením okruhu žiadateľov, sa na základe uvedeného zapojila iba 1 vysoká škola a žiadny 
regionálny úrad školskej správy. Po zbežnom prejdení si jednotlivých projektov je zrejmé, že sa uchádzajú 
o príspevok na projekt podpory športu vo veľkej miere aj školské športové infraštruktúry. Z územného hľadiska bolo 
najviac žiadateľov zo Žilinského samosprávneho kraja (34), nasledoval Bratislavský samosprávny kraj (32) 
a najnižší počet žiadostí aj požadovaného objemu finančných prostriedkov bolo z Košického samosprávneho kraja 
(15).  
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Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za predbežnú informáciu o stave predložených žiadostí v rámci 
výzvy č. 2022/002 a doplnil k téme spolufinancovania, že približne len 35 žiadateľov vrátane samospráv deklarovalo 
výšku spolufinancovania 50 % a vyššiu, čo je dôležitá informácia pri alokácii finančných prostriedkov na výzvu 
vo výške 17,6 mil. EUR. Uvedený ukazovateľ bude pri väčšine projektov s nízkou mierou spolufinancovania 
znamenať nižší počet podporených projektov, ak by sa výška alokácie finančných prostriedkov nenavyšovala. Sám 
má za to, že medzi členmi SR FNPŠ existuje všeobecná zhoda, že neminuté prostriedky z predchádzajúcich výziev 
na podporu športovej infraštruktúry by sa mali využiť, alokovať, zmysluplne použiť a rozdeliť v rámci výzvy 
č. 2022/002. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan následne odovzdal slovo podpredsedovi SR FNPŠ p. Gáborovi Asványimu, 
aby informoval členov SR FNPŠ o odbornej komisii „Športová infraštruktúra“, výsledkoch vyhláseného výberového 
konania a menovaní jej členov.  
 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a zároveň ustanovený predseda odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“ na úvod poďakoval media officerke kancelárie FNPŠ p. Lucii Antolovej, ktorá spracovala došlé 
žiadosti a skonštatoval, že vyhlásené výberové konanie na člena odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ malo 
úspech s celkovým počtom 32 podaných žiadostí. Každá žiadosť bola vyhodnotená v zmysle vopred daných 
podmienok a kritérií. Na základe týchto kritérií bol zostavený finálny zoznam s prideleným počtom bodov 
jednotlivým uchádzačom a na zasadnutí SR FNPŠ by malo dôjsť k odsúhlaseniu zloženia odbornej komisie 
„Športová infraštruktúra“ a jej počtu členov, či zotrvajú na pôvodných 12 členoch alebo zvolia 14-člennú komisiu, 
prípadne navýšia počet členov na 16. Ako dôvod uviedol, že členstvo v tejto komisii je podmienené reálnym 
výkonom a pri podanom množstve žiadostí to pripadá na hodnotenie veľkého počtu projektov na jedného 
hodnotiteľa/člena odbornej komisie, pri zachovanom pôvodnom počte 12 členov. V danom prípade sa prikláňal 
k navýšeniu počtu členov odbornej komisie z 12 na 16 členov. Na doplnenie sa slova ujal projektový manažér 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš, ktorý členov SR FNPŠ informoval, že v rámci predchádzajúceho 
hodnotiaceho procesu v rámci poslednej výzvy č. 2021/004 jeden člen odbornej komisie hodnotil 47 projektov 
a v prípade, ak by prešli na hodnotenie všetky podané žiadosti v počte 199, tak pri navýšení počtu členov odbornej 
komisie „Športová infraštruktúra“ na počet 14 členov, by bolo jedným členom hodnotených cca 46 – 47 projektov 
a pri navýšení na 16 členov približne 40 - 41 projektov.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za informáciu k odbornej komisii „Športová infraštruktúra“ 
a výsledku výberového konania na člena odbornej komisie. Následne požiadal media officerku kancelárie FNPŠ 
p. Luciu Antolovú, aby zhodnotila proces výberu, zodpovednosť a prideľovanie bodov. Media officerka kancelárie 
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FNPŠ p. Lucia Antolová uviedla, že všetky body boli pridelené na základe podkladov, ktoré kandidáti doručili, príp. 
dožiadali o doplnenie podkladov. Následne prebehlo v kancelárii FNPŠ pracovné stretnutie, kde si spoločne prešli 
jednotlivých kandidátov a prípadne dožiadané materiály. Výsledkom bola finálna tabuľka s poradím kandidátov 
podľa dosiahnutých bodov, ktorá je súčasťou priečinka k bodu rokovania. Pracovného stretnutia k vyhodnoteniu 
výberového konania na člena odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ vyhláseného dňa 13.03.2023 sa zúčastnili 
media officer kancelárie FNPŠ p. Lucia Antolová, podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi, projektový manažér 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš, člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek, koordinátorka procesov 
a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková a projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal 
Noga. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval a uviedol, že by rád proces kreovania odbornej komisie 
„Športová infraštruktúra“ posunul vpred a pristúpil najskôr k hlasovaniu o prvých 12 členoch tejto komisie na 
základe výsledkov výberového konania, pretože vo vzťahu k nim neeviduje zo strany členov SR FNPŠ žiadne 
výhrady. V prípade avizovaného rozširovania počtu členov odbornej komisie, by rád prešiel ostatných kandidátov, 
ktorí sa umiestnili v rámci výberového konania nižšie ako prví 12 uchádzači, postupne. Vopred však komunikoval 
svoje dôvody v prípade kandidátky p. Diany Kosovej, pre ktoré sa vo veci rozširovania členov odbornej komisie 
zdrží hlasovania, avšak zároveň deklaroval, že bude rešpektovať finálne rozhodnutie SR FNPŠ. Ďalej uviedol, že 
si váži jej doterajšiu prácu a jeho výhrady nesmerujú k tomuto a s ňou to predtým komunikoval. V danom prípade 
by bol rád, keby sa hlasovalo o uchádzačke p. Kosovej samostatne. K uvedenému prezentoval svoj postoj ako 
zástupca SOŠV aj podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi, ktorý vychádzal aj z internej rozpravy v rámci SOŠV. 
Výsledkom bolo kladné stanovisko SOŠV, takže ju bude podporovať. Zároveň dodal, že bude však rešpektovať 
akékoľvek rozhodnutie SR FNPŠ.  
 
Následne prebehla medzi členmi SR FNPŠ krátka rozprava o tom, akým spôsobom budú hlasovať, či v jednom 
balíku o prvých 12 kandidátoch a o ďalších individuálne alebo o 16 uchádzačoch výberového konania naraz. 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol, aby hlasovanie v prípade uchádzačky p. Diany Kosovej prebehlo 
samostatne. Ďalší návrh na hlasovanie o uchádzačoch na členov odbornej komisie odznel, aby sa hlasovalo 
najskôr o prvých 12 uchádzačoch podľa výsledku výberového konania v jednom balíku a následne v prípade 
navýšenia počtu členov odbornej komisie, keďže ďalší piati uchádzači v poradí majú zhodný počet bodov, bude 
potrebné z tých piatich hlasovať len o štyroch uchádzačov, pretože finálny počet vymenovaných členov by mal byť 
podľa zhody párny počet vzhľadom na už ustanoveného predsedu odbornej komisie. 
 
V rámci tohto bodu zasadaciu miestnosť opustil člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger, čím došlo k zmene 
kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí.  
 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o tejto časti bodu programu. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/3/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom počte doručených 
žiadostí o poskytnutie príspevku vrátane celkovo žiadanej sumy v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo: 2022/002. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o ukončenom výberovom konaní 
na členov odbornej komisie „Športová infraštruktúra“. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu vymenúva na základe výsledkov výberového konania členov 
odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ v abecednom poradí – pp. Bohuš Peter, Gejmovský Alexander, 
Gubrický Vladimír, Ivanko Martin, Kraus Michal, Novák Peter, Pindroch Matej, Roško Samuel, Senecký 
Pavol, Singovszki Miloš, Voltmann Patrik a Vorčák Milan. 
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Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Následne členovia SR FNPŠ viedli dlhšiu diskusiu o navýšení počtu členov odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“ v zmysle predchádzajúcich návrhov, pretože pri počte predložených žiadostí v rámci výzvy 
č. 2022/002 je nesporné, že navýšenie počtu členov odbornej komisie bude potrebné. 
 
V rámci tohto bodu sa do miestnosti vrátil člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger, čím došlo k zmene kvóra 
členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí.  
 
Po vzájomnej diskusii nastala medzi členmi SR FNPŠ zhoda, že pristúpia k hlasovaniu o ďalších štyroch 
uchádzačoch na členov odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ v abecednom poradí – pp. Čavajda Boris, Gacík 
Peter, Gönci Jozef a Sidorová Milota a následne samostatne budú hlasovať o uchádzačke p. Diane Kosovej. Všetci 
títo uchádzači dosiahli rovnaký počet bodov v rámci výsledkov výberového konania. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o tejto časti bodu programu. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/3/2023 
 
4. Správna rada Fondu na podporu športu vymenúva na základe výsledkov výberového konania ďalších 
členov odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ v abecednom poradí – pp. Čavajda Boris, Gacík Peter, 
Gönci Jozef a Sidorová Milota. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11  
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR FNPŠ pristúpili 
k hlasovaniu o uchádzačke na členku odbornej komisie a predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať 
o nasledovnom bode. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
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Uznesenie č. 8/3/2023 

 
5. Správna rada Fondu na podporu športu vymenúva na základe výsledkov výberového konania za členku 
odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ p. Kosovú Dianu. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11  
 
Za: 5 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 6 (Križan, Varmus, Tréger, Greguška, Pitek, Šaradín) 
 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
 
Záverom podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi na margo vymenovaného kompletného počtu členov odbornej 
komisie „Športová infraštruktúra“ uviedol, že pre najbližšie procesné postupy odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“ bude dôležité sa zladiť s kanceláriou FNPŠ, pripraviť sa v zmysle predloženého harmonogramu 
činnosti odbornej komisie, zverejniť výsledky výberového konania a začať všetky potrebné procesy vo vzťahu 
k vymenovaným členom odbornej komisie a samotnému hodnoteniu postúpených žiadostí. Zároveň bol rád, že 
prvé verejné výberové konanie prebehlo úspešne. Čo sa týka samotného procesu výberového konania, k nemu si 
spoločne sadnú, vyhodnotia celý proces a do budúcna sa budú snažiť niektoré veci vylepšiť a informácie spresniť.  
 
HARMONOGRAM PRÁCE ODBORNEJ KOMISIE 
 

OD DO ČINNOSŤ 

17. marec 17. apríl Podávanie žiadostí 

18. apríl 19. apríl Analýza žiadostí - podklad pre SR 

18. apríl 31. máj Formálna kontrola 

20. apríl Vymenovanie komisie 

3. máj alebo 10. máj Komisia - zaškolenie 

10. máj 20. jún Hodnotenie 

17. máj, 24. máj, 31. máj,  
7. jún, 14. jún 

Komisia - online / prezenčné stretnutie každú stredu 15:00 - 17:00 hod. 

21. jún Komisia záverečné stretnutie - ukončenie hodnotenia 

23. jún Materiály na SR 

30. jún Schválenie na SR 

 
Na záver sa o slovo ešte prihlásil predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík, 
ktorý predniesol poznámku k výzve č. 2022/002. V nadväznosti na diskusie o jej doplnení a dodatkovaní, má podľa 
jeho názoru konečný výsledok viacero dôvodov. Následne dal na zváženie, aby sa do budúcna lepšie precizovalo 
postavenie zriaďovateľov škôl – VÚC, obce, regionálne úrady, a to s ohľadom na povinnosť realizovať verejné 
obstarávanie. V mnohých prípadoch, podľa podnetov, ktoré na MŠVVŠ SR dostali, zriaďovateľ nie vždy vyhlasoval 
verejné obstarávanie, keďže to realizuje napr. samotná škola, čiže takto sa mohlo stať, že sa neprihlásilo mnoho 
potenciálnych škôl, pretože mali proces verejného obstarávania už rozbehnutý a museli by to prehodiť 
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na zriaďovateľa. Ďalším podnetom boli aj cirkevné školy, preto do budúcna navrhol upraviť ako oprávnených 
žiadateľov všetky školy, ktoré pôsobia v rámci systému škôl a vyhlo by sa týmto problémom. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan má za to, že o niečom prebehla diskusia, návrhu MŠVVŠ SR bolo zo strany 
SR FNPŠ vyhovené s výsledkom aký bol odprezentovaný. Cirkevné školy sú podľa jeho názoru problém 
v súvislosti so spomínaným zriaďovateľom, avšak na druhej strane je dôležité si uvedomiť, že objem finančných 
prostriedkov v rámci výzvy č. 2022/002, ktorý sa prerozdeľuje úspešným žiadateľom, je obmedzený. Zároveň 
informoval, že prebehlo pracovné stretnutie na Ministerstve investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie 
Slovenskej republiky (ďalej len „MIRRI“) ohľadom výmeny informácií s Fondom na podporu športu k ich zamýšľanej 
výzve na podporu telocviční. MIRRI má rovnako záujem sa zladiť, poučiť sa z poznatkov Fondu na podporu športu 
a do budúcna nastavovať tie výzvy tak, aby to, čo nevedia financovať oni, sme vedeli viac smerovať my a naopak. 
Následne o predbežných rokovaniach a zámere MIRRI členov SR FNPŠ bližšie informoval predseda DR FNPŠ 
a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík, o ktorých následne spoločne viedli krátku diskusiu. 
 
 
9. PREROKOVANIE VÝROČNEJ SPRÁVY A ÚČTOVNEJ ZÁVIERKY FONDU NA PODPORU ŠPORTU ZA ROK 
2022 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a na úvod poďakoval kolegom z kancelárie FNPŠ, 
ktorí sa podieľali na jej vypracovaní, že aj na jeho žiadosť z februára tohto roka, že chce, aby sa čím skôr uzavrel 
predošlý rok, aby sa vyvarovali situácii z minulého roka, keď sa tieto procesy schvaľovali ešte v posledné júnové 
dni. Aktuálne je na 99 % výročná správa za rok 2022 vypracovaná, účtovná závierka bola podaná, nezávislí audítori 
deklarovali, že účtovníctvo Fondu na podporu športu je precízne spracované a v poriadku. Otvorená ostáva už len 
otázka vyúčtovania  návrhu výročnej správy a účtovnej závierky za rok 2022. Z uvedeného dôvodu a aj 
po konzultácii s predsedom DR FNPŠ a generálnym riaditeľom sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petrom Dedíkom, sa 
uvedená výročná správa a účtovná závierka za rok 2022 na dnešnom zasadnutí SR FNPŠ prerokuje, následne 
návrh výročnej správy a účtovnej závierky po overení nezávislými audítormi bude predmetom rokovania DR FNPŠ 
v súlade s § 8 ods. 2 písm. c) zákona o fonde a následne formou hlasovania „per rollam“ predložené SR FNPŠ 
na schválenie. Za vypracovanie návrhu výročnej správy a účtovnej závierky za rok 2022 FNPŠ s trojmesačným 
predstihom oproti predchádzajúcemu roku poďakoval kolegom z ekonomického a právneho oddelenia kancelárie 
FNPŠ. Následne otvoril diskusiu a požiadal členov SR FNPŠ, aby prípadné otázky k návrhu výročnej správy 
a účtovnej závierky za rok 2022 smerovali na kolegov z kancelárie FNPŠ.  
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger a položil otázku ohľadom výroku audítora. Na uvedené ekonóm 
kancelárie FNPŠ p. Jozef Tvrdoň odpovedal, že výrok audítora ešte nie je, pretože ešte čakajú na doplnenie 
vyúčtovania, audítorom ale už bola zaslaná účtovná závierka aj návrh výročnej správy Fondu na podporu športu 
za rok 2022, s tým že výročná správa obsahuje aj návrh vyúčtovania, ktoré nie je zatiaľ schválené a čakajú už len 
na finálnu podobu. Záverom už len predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zopakoval proces, ktorý Fond na podporu 
športu v tejto veci čaká. 
 
Nakoľko už neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ po následnom 
rokovaní, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 9/3/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu prerokovala a berie na vedomie výročnú správu Fondu 
na podporu športu za rok 2022 a účtovnú závierku Fondu na podporu športu za rok 2022 v znení 
predloženom na zasadnutí správnej rady Fondu na podporu športu. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
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Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
10. ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA NÁRODNÉHO VÝZNAMU  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a následne odovzdal slovo projektovému manažérovi 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi, aby informoval prítomných o uskutočnených zmenách 
a postupoch v projektoch ŠINV od posledného zasadnutia SR FNPŠ. Na úvod zrekapituloval a uviedol, že SR 
FNPŠ na ďalší postup schválila päť projektov ŠINV. Žiadatelia boli následne vyzvaní na predloženie štúdie 
uskutočniteľnosti, pričom traja žiadatelia – Futbal Tatran Aréna (Futbalový štadión Prešov), TEHO Košice (Národné 
olympijské centrum plaveckých športov) a Žilinská univerzita (Športové centrum UNIZA) už štúdie uskutočniteľnosti 
predložili. Po predbežných konzultáciách s Útvarom hodnoty za peniaze Ministerstva financií Slovenskej republiky 
(ďalej len „ÚHP“) pripravujú štúdie na oficiálne posúdenie zo strany ÚHP. Ostatní žiadatelia štúdie stále pripravujú. 
Počas uplynulého obdobia prebehla konzultácia Fondu na podporu športu s PMÚ, kde bol dohovorený procesný 
postup posudzovania projektov ŠINV z hľadiska štátnej pomoci. Žiadosť o posúdenie štátnej pomoci pre projekt 
žiadateľa Futbal Tatran Aréna je pripravená. Ďalej uviedol, že prehľad o postupe a dosahovaní jednotlivých 
míľnikov pri príprave podpory projektov schválených na ďalší postup je v rámci priečinka k tomuto bodu rokovania. 
Objem požadovaných príspevkov na tieto projekty je vo výške 21 423 459 EUR, čo predstavuje celkovú 
požadovanú sumu, ktorá sa v závislosti od rôznych faktorov môže upraviť(napr. verejné obstarávanie), avšak skôr 
smerom nadol. 

 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan v nadväznosti na uvedené doplnil a uviedol k projektu „Futbal Tatran Aréna 
v Prešove“, že tam je všetko splnené, vrátane vysúťaženého dodávateľa, momentálne sa čaká už len na stanoviská 
ÚHP a PMÚ, pričom reálne vidí o predmetnom projekte hlasovať už na májovom zasadnutí SR FNPŠ, kde žiadaný 
príspevok na projekt podpory športu je vo výške do 5 mil. EUR. Z uvedeného dôvodu sa bude postupovať 
podľa § 15a ods. 3 zákona o fonde. 
 
V prípade projektu „Výstavby viacúčelovej športovej haly – univerzitné športové centrum pri EUBA“ uviedol 
projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš, že žiadateľ Ekonomická univerzita v Bratislave 
deň pred týmto zasadnutím SR FNPŠ doručila zmenu projektu vo forme zníženia požadovanej výšky príspevku 
na projekt podpory športu na 970-tisíc EUR a vyzerá to tak, že to je aj dôvod, pre ktorý zatiaľ neposkytli štúdiu 
uskutočniteľnosti. Z uvedených dôvodov by sa ňou SR FNPŠ mala procesne zaoberať ako so žiadosťou 
a projektom pod 1 mil. EUR, a teda postupom podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde. Predseda SR FNPŠ p . Ladislav 



 26 

Križan vyzval predsedu DR FNPŠ a generálneho riaditeľa sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petra Dedíka, aby uviedol, 
či disponuje informáciami, z akých zdrojov to má žiadateľ v pláne dofinancovať, pričom on na to uviedol, že si zatiaľ 
nevie úplne predstaviť ako to zamýšľajú a z akých zdrojov budú projekt dofinancovávať. Na uvedené predseda DR 
FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík uviedol, že podľa objemu prác, ktoré sa 
uskutočňujú a majú uskutočniť to bude financované z rôznych zdrojov. Aktuálne z vlastných prostriedkov poskytli 
približne 100-tisíc EUR a prebiehajú s nimi ďalšie rokovania. Na uvedené reagoval podpredseda SR FNPŠ 
p. Gábor Asványi a na praktickom príklade poukázal na skutočnosť, že je potrebné si stanoviť presnejšie parametre 
na ŠINV, pretože môže vznikať o tom polemika.  
 
Ďalej viedli krátku diskusiu o početnosti zdrojov spolufinancovania, o parametroch ŠINV a o tom, že naďalej 
jestvuje nejednoznačnosť v tom, čo s celým projektom. Majú za to, že by sa to nemalo posúvať na ÚHP, kým sa 
polemika ohľadom projektu nevyrieši, pričom z posledných zasadnutí SR FNPŠ to vnímajú, že projekt bol 
schválený a postúpený na ďalšiu komunikáciu s ÚHP. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan vysvetlil, že SR FNPŠ 
schválila, že predmetný projekt je zaradený medzi projekty ŠINV na základe ich žiadosti, listom boli vyzvaní, aby 
predložili štúdiu uskutočniteľnosti, pričom žiadnu nepredložili a odvtedy prešlo 6 až 8 týždňov a až deň 
pred zasadnutím SR FNPŠ prišla žiadosť o zníženie príspevku, aby sa zrejme nepredkladali projekt na ÚHP a išli 
postupom podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde. Následne členovia SR FNPŠ diskutovali aká záväznosť rozhodnutia 
SR FNPŠ bola a bude pri schválení postupu predložiť štúdiu uskutočniteľnosti, keďže týmto automaticky SR FNPŠ 
neschválila poskytnutie príspevku v konkrétnej výške. Ako opačný argument však bol uvedený ten, že 
po predchádzajúcom rokovaní Fondu na podporu športu s ÚHP odznela požiadavka samotného ÚHP, aby im Fond 
na podporu športu nepredkladal všetky žiadosti, ktoré sa majú ešte len zaradiť do tzv. zásobníka projektov ŠINV, 
ale až také, ktoré sa majú schváliť. A teda bolo položená otázka od podpredsedu SR FNPŠ p. Gábora Asványiho, 
čo to v prípade pre SR FNPŠ znamená, že ÚHP dá kladné stanovisko. Na záver bola prijatá všeobecná zhoda 
na tom, že projekty postúpené na ÚHP schválené sú, avšak nie ešte, čo do konkrétnej výšky príspevku.  
 
Ďalším projektom, ktorý bol predmetom tejto diskusie bolo „Športové centrum UNIZA“ od žiadateľa Žilinská 
univerzita. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš zhrnul, že formálna žiadosť od nich 
bola Fondu na podporu športu doručená, deň pred zasadnutím SR FNPŠ doručili štúdiu uskutočniteľnosti 
a v prípade, že po obsahovej stránke bude v poriadku, postúpi ju a odošle na ÚHP na predbežnú kontrolu. Rovnako 
ako pri predchádzajúcom projekte, z dôvodu, že projekt bude integrálnou súčasťou školského zariadenia, a teda 
po odôvodnení sa nepočíta s tým, že by malo z uvedeného dôjsť k zdržaniu na PMÚ. Predseda DR FNPŠ 
a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík sa opýtal technickú otázku, či v nadväznosti 
na predchádzajúce odporúčania SR FNPŠ prerobili projekt. Na uvedené odpovedal člen SR FNPŠ p. Michal 
Varmus, že žiadateľ podľa odporúčaní prerobil projekt. Oproti predchádzajúcemu návrhu by mala byť hala v tvare 
kocky s klasickou hliníkovou konštrukciou ako sa robia aj ostatné. Zapracovali všetky výšky, ktoré boli 
problematické. Všetky odporúčania by mali byť zapracované a odobrené aj po komunikácii so zástupcami 
Slovenskej volejbalovej federácie s tým, že išli do štandardu tak, aby to vyhovovalo odporúčaným parametrom. 
Celková investícia by mala byť vo výške 8 - 9 mil. EUR, pričom na tomto projekte bude participovať Žilinská 
univerzita spolu s mestom Žilina, čo by malo predstavovať približne 50 % spoluúčasť na projekte.  
 
Projekt, ktorý bol ďalší v poradí predmetom rokovania bola „Prestavba Mestskej krytej plavárne na Národné 
olympijské centrum“ v Košiciach od žiadateľa Tepelné hospodárstvo Košice (ďalej len „TEHO“). Projektový 
manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš informoval, že Fondu na podporu športu bola doručená 
žiadosť, štúdia uskutočniteľnosti, ktorá je na predbežnom preskúmaní ÚHP, zatiaľ však bez spätnej väzby. Ďalej 
uviedol, že voči PMÚ je predpoklad, že by sa mal obhájiť regionálny charakter, takže by sa na to nemali vzťahovať 
pravidlá štátnej pomoci. Do mesiaca by mal žiadateľ ukončiť súťaž. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa 
pristavil pri výstupe z médií ohľadom oficiálneho rokovania na SOŠV, ktorého sa zúčastnil prezident SOŠV, 
prezident Slovenskej plaveckej federácie, boli tam zástupcovia TEHO ako žiadateľa, ktorí sú správcovia tej 
plavárne, primátor mesta Košice a zástupcovia Košického samosprávneho kraja. Žiadateľ nemá zatiaľ ukončené 
verejné obstarávanie, čo bude dôležité aj ako informácia kvôli finálnej sume celého projektu. Žiadateľ ako akciová 
spoločnosť v 100 % vlastníctve mesta Košice má schválený úverový rámec na celý projekt, ale boli by radi, keby 
sa skrátila výška tejto investície a finančne by na tom participoval aj Fond na podporu športu. Panuje všeobecná 
zhoda, že ide o projekt ŠINV, keďže by bol jediným 50 m bazénom s 10 dráhami. Otázka bude ešte z pohľadu 
PMÚ kvôli začatiu prác, pretože sami deklarovali v médiách, že budú zatvárať v júni plaváreň a začnú s prácami. 
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Ďalej sa SR FNPŠ pristavila pri projekte „Obnova a modernizácia Steel arény so zameraním na optimalizáciu 
prevádzky z hľadiska spotreby energie a médií“ žiadateľa Košická aréna. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie 
FNPŠ p. Radoslav Jenčuš informoval, že žiadosť bola Fondu na podporu športu oficiálne doručená, štúdiu 
uskutočniteľnosti ešte pripravujú, ale zatiaľ ešte nepredložili. Nie je isté, či sa bude dať obhájiť regionálny charakter. 
Proces posudzovania štátnej pomoci z pohľadu PMÚ bude potrebné spustiť. Záležať bude aj od diskusií s PMÚ, 
buď sa bude jednať o štátnu pomoci ad hoc alebo regionálny charakter. Zo strany žiadateľa bol dotaz, či by nemohli 
projekt a tým príspevok rozdeliť, keďže vedia začať stavebné práce skôr, aby nepremeškali čas. Predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že je záujem Fondu na podporu športu ich podporiť, ale z dôvodu zabezpečenia 
právnej istoty a zabezpečenie splnenia všetkých podmienok ako ukončenie verejných súťaží na dodávateľa 
stavebných prác na projekt, až následne po splnení všetkých podmienok a po vyjadrení dotknutých úradov, najmä 
PMÚ z dôvodu pravidiel štátnej pomoci, keďže ide o multifunkčnú športovú halu komerčného charakteru. 
V nadväznosti na to prebehla medzi členmi SR FNPŠ diskusia o postupnosti krokov s tým, že skôr by malo prísť 
rozhodnutie SR FNPŠ a až následne stanovisko/rozhodnutie PMÚ a nie naopak. Na uvedené podpredseda SR 
FNPŠ p. Gábor Asványi povedal, že ak žiadateľ chce postupovať podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde, musí doručí 
žiadosť podľa príslušného ustanovenia zákona o fonde, a ak budú mať všetko k tomu pripravené a podmienky 
splnené, je možné o tom následne rokovať na SR FNPŠ. 
 
Po zrekapitulovaní si schválených projektov, predmetom rokovania SR FNPŠ boli aj projekty, ktorých hodnota 
požadovaného príspevku nepresiahne 1 mil. EUR podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde. Predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan po krátkom úvode odovzdal opäť slovo projektovému manažérovi pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
p. Radoslavovi Jenčušovi, aby informoval o žiadostiach na podporu projektov modernizácie Národného 
biatlonového centra Osrblie, modernizáciu Plavárne Pasienky a modernizáciu Národného tenisového centra. 
 
Ako prvé bola predstavená investícia Slovenského zväzu biatlonu, a to projekt modernizácie Národného 
biatlonového centra Osrblie (ďalej len „NBC Osrblie“), ktorý doručil žiadosť o poskytnutie podpory na projekt 
vo výške 598-tisíc EUR na vybavenie, ktoré sú najmä mierené a smerované na Majstrovstvá Európy v biatlone, 
ktoré sa majú uskutočniť v januári 2024, a to na servisné bunky v hodnote 362-tisíc EUR (mobilné kontajnery pre 
zúčastnené krajiny), je nevyhnutné zabezpečiť nové servisné bunky na prípravu lyží a ako zázemie pre športovcov. 
Bez tejto investície nie je možné usporiadať Majstrovstvá Európy 2024. Ďalej sa jednalo o nákup mobilnej tribúny 
pre divákov v hodnote 70-tisíc EUR a nákup obslužného technického vozidla – štvorkolka vrátane zimných pásov 
na bežecké trate v hodnote 18 581 EUR. Na uvedené reagoval predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie 
športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a mal jednu pripomienku k projektu, a to že sa mu úplne nepozdáva, či má Fond 
na podporu športu financovať štvorkolku ako ŠINV. Predmetom financovania by podľa jeho názoru by mala byť 
športová infraštruktúra a nie čiastkové vybavenie športovej infraštruktúry. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
s uvedeným vyjadril súhlas a má za to, že v rámci SR FNPŠ panuje zhoda s projektom modernizácie NBC Osrblie 
a je pravdepodobné, že tento projekt schvália ako modernizáciu ŠINV. Rozhodnutie o konkrétnej výške príspevku 
bude na programe na najbližšom zasadnutí SR FNPŠ. V nadväznosti na to sa projektový manažér pre ŠINV 
kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš opýtal, či môže kancelária FNPŠ pripraviť už na ďalšie zasadnutie SR FNPŠ 
návrh uznesenia k tejto žiadosti s uvedením výšky príspevku po preverení návrhu rozpočtu a oprávnenosti 
výdavkov. Uvedené predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan potvrdil a následne doplnil, že v prípade týchto menších 
projektov ŠINV o ďalšom postupe komunikoval aj s členom SR FNPŠ p. Ivanom Greguškom a inými členmi SR 
FNPŠ, aby SR FNPŠ posunula tieto menšie projekty ŠINV dopredu. Na základe tohto, by v tomto prípade bolo 
najlepšie na dnešnom zasadnutí, aby ich SR FNPŠ zaradila ako ŠINV a následne ich ideálne predložili 
na schválenie na najbližšom zasadnutí SR FNPŠ. 
 
Nasledovali informácie k projektu modernizácie Plavárne Pasienky žiadateľa Hl. mesto Bratislava, ktorých projekt 
sa skladá z dvoch častí, jedna časť modernizácia bazénovej technológie je v hodnote 750-tisíc EUR a druhá 
v hodnote 554-tisíc EUR na tepelnú izoláciu strechy, podhľady s tým, že požiadavka na výšku príspevku 
od žiadateľa by bola na 70 % celkovej sumy. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval a doplnil, že Hl. 
mesto Bratislava vyriešilo pozemky pod plavárňou za 2 mil. EUR, v rozpočte má schválených 1,4 mil. EUR a celú 
projektovú dokumentáciu a bežia verejné obstarávania. Tak ako v Košiciach, aj Plaváreň Pasienky sa teraz v lete 
bude zatvárať a otázka je na ako dlho. Ideálne by za neho bolo, aby sa zrealizovala bazénová technológia, 
podhľady a vzduchotechnika. Podľa jeho názoru plaváreň Pasienky má relatívne regionálny charakter, pretože toto 
nebude národné centrum. Záverom smeroval na členov SR FNPŠ požiadavku, aby túto investíciu rovnako 
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podporili, aby na najbližšom zasadnutí SR FNPŠ tie projekty do milióna EUR posunuli aktívne vpred a má 
z rozpravy dojem, že na tom je všeobecná zhoda medzi členmi SR FNPŠ. 
 
Posledným projektom, ktorý z tejto kategórie predstavil projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš, bola žiadosť o investíciu vo forme modernizácie Národného tenisového centra v Bratislave (ďalej len „NTC 
BA“) žiadateľa Národné tenisové centrum, a.s. Predmetom je obnova a rekonštrukcia Národného tenisového centra 
po 20 rokoch prevádzky. Žiadosť bola doručená ešte minulý rok, kde žiadateľ navrhuje 20 % spolufinancovanie. 
Žiadateľ nepredložil projektovú dokumentáciu, nakoľko sa nevyžaduje, ale rozpočet. Predmetom projektu 
modernizácie sú samostatné investičné celky, a teda je možné fázovanie projektu podľa predloženého rozpočtu. 
Ozvučenie centrálneho dvorca NTC BA v hodnote 60-tisíc EUR, LED obrazovky závesné pre centrálny dvorec 
v hodnote 80-tisíc EUR, LED obrazovka závesná pre tréningovú halu v hodnote 30-tisíc EUR, výmena MaR pre 
klimatizáciu a vzduchotechniku NTC BA v hodnote 130-tisíc EUR, montáž nových tenisových povrchov pre 
centrálnu halu v hodnote 94-tisíc EUR, montáž nových tenisových povrchov pre tréningovú halu v hodnote 65-tisíc 
EUR, informačný systém perimeter pre centrálnu halu v hodnote 200-tisíc EUR, kompletná rekonštrukcia 
squashových kurtov v hodnote 150-tisíc EUR, ochranné prekrytie tenisových povrchov systémom COVERTAN v 
hodnote 180-tisíc EUR. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za odprezentovanie a uviedol, že zmysel 
znova, je to do milióna EUR, aby to SR FNPŠ schválila tak, aby to bolo zaradené medzi projekty ŠINV, na tom je 
podľa neho všeobecná zhoda. Pri otázke výšky príspevku, to bude rovnaké ako v prípade ostatných projektov 
ŠINV, a treba vysvetliť niektoré položky v rámci rozpočtu, či sú oprávnené alebo neoprávnené.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan by bol rád, keby sa na zasadnutí SR FNPŠ na základe odprezentovaných 
žiadostí projektov ŠINV prijalo uznesenie o rozšírení zoznamu projektov ŠINV o spomenuté projekty a schváliť ich 
ako ŠINV, tak ako to schválili na prechádzajúcom zasadnutí SR FNPŠ s inými projektami a mohli to posunúť vpred. 
Na uvedené reagoval člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a opýtal sa, či vzhľadom na odprezentované projekty sa 
na najbližšom zasadnutí SR FNPŠ sa potom bude schvaľovať výška príspevku. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan v nadväznosti na to odpovedal áno, ak sa budeme vedieť posunúť s tými ostatnými vecami. Následne opäť 
reagoval člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a uviedol, že keď budú rozhodnutie dlhšie posúvať, môže byť ohrozený 
termín čerpanie finančných prostriedkov do 31.12.2023. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan rozumie a vníma 
túto agendu ŠINV ako najdôležitejšiu pre tento rok, a práve preto bude rád, ak najbližšie zasadnutie SR FNPŠ bude 
11.05.2023 aj hlavne kvôli týmto veciam, a aby sa posunuli vpred tieto tri veci a riaditeľovi. Na uvedené krátko 
reagoval aj predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a uviedol, že sa týmto 
vyšle žiadateľom jasný signál, či a ako postupovať v ďalšom procese. Následne členovia SR FNPŠ viedli diskusiu 
o ďalšom procesnom postupe. Po diskusii predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan požiadal členov SR FNPŠ, či 
môže dať hlasovať o projektoch „Modernizácia Plavárne Pasienky v Bratislave“, „Modernizácia Národného 
tenisového centra v Bratislave“ a „Modernizácia Národného biatlonového centra Osrblie“, že ich SR FNPŠ zaraďuje 
medzi projekty ŠINV. 
 
K tejto časti predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan ešte uviedol, že absolvoval spolu s podpredsedom SR FNPŠ 
p. Gáborom Asványim pracovné stretnutie v Dunajskej Strede k žiadosti na multifunkčnú športovú halu žiadateľa 
ARÉNA DSZ, a.s. Rovnako bola doručená aj žiadosť na podporu výstavby multifunkčnej haly v meste Skalica, kde 
prišla pozvánka na uskutočnenie výjazdového zasadnutia SR FNPŠ aj zo strany člena výkonného výboru SOŠV. 
Následne členom SR FNPŠ položil otázku, či aj tieto dva projekty chce SR FNPŠ dnes posunúť a zaradiť medzi 
projekty ŠINV alebo nie, a to z dôvodu, aby tieto projekty posunuli ďalej vo vzťahu k PMÚ resp. ÚHP. Podpredseda 
SR FNPŠ p. Gábor Asványi sa vyjadril, že v rámci SOŠV sa mu ťažko komunikuje stav projektov ŠINV aj s ohľadom 
na predchádzajúce verzie tzv. zásobníkov projektov ŠINV, kde už „užšia verzia“ bola distribuovaná. Aktuálne ak 
tam pribúdajú ďalšie projekty, tak si to musia najskôr interne prejsť aj v rámci SOŠV. Vo vzťahu k týmto dvom 
spomínaným novým projektom určite nezastáva negatívny postoj, avšak pre neho a SOŠV ide o novú informáciu, 
s ktorou musia pracovať a bolo by najlepšie, keby o tom ešte diskutovali viac aj na SR FNPŠ, aby aj on navnímal 
ako tieto projekty vnímajú ostatní členovia SR FNPŠ. A na najbližšom zasadnutí SR FNPŠ si to seriózne 
odsúhlasili, či ich posunúť ďalej v procese alebo nie. Ďalej by bolo vhodné, ak sú tam ešte nejaké ďalšie projekty 
ako napr. projekt v Nitre, nech si to odkomunikujú, aby bol priestor si to s dostatočným časovým priestorom prejsť 
a vopred naštudovať. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan súhlasil, a aby do najbližšieho zasadnutia SR FNPŠ 
do 11.05.2023 posunuli vpred už predrokované projekty.  
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K slovu sa prihlásil člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb a vyjadril svoj pohľad na ŠINV. Filozoficky má vo všeobecnosti 
za to, že v rámci SR FNPŠ pôsobia zástupcovia športových zväzov a inštitúcií, a teda športové zväzy alebo hnutia 
by mali stanoviť, čo je ŠINV a nie samosprávy. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan na to uviedol, že rozumie a 
multifunkčná športová hala v Dunajskej Strede by mala byť určená pre volejbal, hádzanú, futsal, kde sú určite 
zapojené aj športové zväzy, pre ktoré to je priorita ako aj pre zástupcov volejbalu je prioritou projekt multifunkčnej 
haly v Skalici. Následne to uzavrel tým, že o Dunajskej Strede, Skalici a príp. aj Nitre môžu rokovať nabudúce, 
nakoľko zatiaľ neeviduje žiadny ďalší projekt. Ako už deklaroval na ostatných zasadnutiach SR FNPŠ bol by rád 
keby sa posunuli aj projekty ako Národné strelecké centrum alebo Národné centrum rýchlostnej kanoistiky, ale sú 
v stavoch akých sú.  
 
V rámci tohto o slovo požiadal predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a 
súhlasil s tým, čo predtým povedal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi, že si musia sadnúť a prehodnotiť 
celý koncept ŠINV. Ak sa rozprávajú teraz o projektoch, ktoré sú niektoré realizovateľné v tomto roku a súhlasil, že 
tie sa všetky posúvajú ďalej a stále je nádej, že všetky z nich môžu príspevok zo ŠINV dostať. O ďalších 
spomínaných projektoch, o ktorých sa aktuálne diskutovalo, tam je podľa jeho názoru mizivá nádej, že budú 
schopní čerpať finančné prostriedky ešte tento rok. To by  malo zapadať do nejakého rámca, ktorý si členovia SR 
FNPŠ odsúhlasili a nie to riešiť ad hoc. Na spomenuté projekty sa bude potrebné bližšie pozrieť, ale aj v kontexte 
toho, čo sme už mali, a to už sa blížime opäť k tej diskusii, koľko z balíka finančných prostriedkov na to určených 
v skutočnosti vie Fond na podporu športu v tomto roku minúť a koľko zaviazať smerom na budúce roky. 
Na uvedené krátko reagoval podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a opýtal sa, že nejde o negatívne stanovisko 
k jednotlivým projektom, aby Fond na podporu športu mal v tom jasno. Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ 
sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík len doplnil, že je potrebné posúvať ti projekty ŠINV, ktoré reálne dokážu 
čerpať finančné prostriedky v tomto kalendárnom roku. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan súhlasil a uviedol, 
že na najbližšom zasadnutí by sa po odsúhlasení ďalších projektov mali v tejto veci posunúť ďalej. Vo vzťahu 
k finančným prostriedkom určeným na podporu ŠINV sa najskôr vyúčtujú 2 mil. EUR, potom je nutné si reálne 
povedať, koľko je Fond na podporu športu schopný minúť na ďalšie projekty a pozrieť sa na to aj v kontexte ŠINV 
a výzvy č. 2022/002, kde sa možno nachádza nejaká ŠINV.  
 
Následne medzi členmi SR FNPŠ prebehla krátka diskusia o návrhu MŠVVŠ SR na uznesenie vlády Slovenskej 
republiky, kde sa navrhuje vrátiť časť finančných prostriedkov účelovo určených na podporu ŠINV s tým, že by boli 
pravdepodobne opäť pridelené Fondu na podporu športu budúci rok. Pri stave pripravenosti jednotlivých projektov 
spadajúcich do množiny ŠINV je predpoklad, že sa neminú všetky finančné prostriedky v tomto roku a je otázka, 
aký to je balík finančných prostriedkov, aby sa minimalizovalo riziko, že by sa vrátili finančné prostriedky a 
v budúcnosti sa do športu nedostanú späť. Reagoval aj predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu 
MŠVVŠ SR p. Peter Dedík, podľa ktorého sa tomu prikladá až veľké riziko, že by sa v budúcnosti do športu tieto 
finančné prostriedky nedostali, pretože ak sa jasne v dôvodovej správe zadefinuje, že je zhoda na tom, aby sa 
podporili projekty ŠINV v ďalších rokoch, tak by sa to mohlo podariť. Chápe, že nejakú časť Fond na podporu športu 
použije na spomínané projekty ŠINV, ale generálne nenaplní to, na čo sú tie finančné prostriedky určené a jasne 
sa to do toho uznesenia vlády Slovenskej republiky uvedie. V prípade schválenia sa to zaviaže do štátneho 
rozpočtu. Kľúčový zámer je zmysluplne použiť finančné prostriedky a potom žiadať prípadne ďalšie finančné 
prostriedky na ŠINV. Vzhľadom na návrh opatrení ministerstva financií Slovenskej republiky a reálne čerpanie 
finančných prostriedkov určených na ŠINV je toho názoru, že nie je úplne reálne si myslieť, aby Fond na podporu 
športu v tomto roku použil na projekty ŠINV viac ako 10 mil. EUR z celkového objemu finančných prostriedkov 
na to určených. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi reagoval a prihlásil sa o slovo vo vzťahu k dotknutému 
prípadnému vracaniu finančných prostriedkov, aby sa čím skôr všetko vyjasnilo a urobilo maximum preto, aby 
dostal Fond na podporu športu nejakú spätnú väzbu. Podľa toho aká bude spätná väzba, s tým bude Fond 
na podporu športu pracovať a vyvinie maximálne úsilie, aby sa nemuseli finančné prostriedky na ŠINV vracať 
a pracovať s tým aj do budúcna k novým projektom. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a predseda DR FNPŠ, generálny riaditeľ sekcie športu MŠSVŠ SR p. Peter 
Dedík a ďalší členovia SR FNPŠ diskutovali o vecnom vyúčtovaní finančných prostriedkov za rok 2022 a ďalších 
prípadných alternatívach použitia finančných prostriedkov na podporu projektov ŠINV. 
 
Na záver predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zhrnul, aby sa prioritne vyriešil minulý rok a vyúčtovali finančné 
prostriedky na ŠINV vo výške 2 mil. EUR. Následne je potrebné urobiť všetko preto, aby sa na najbližšom zasadnutí 
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SR FNPŠ mohli vyriešiť projekty do 1 mil. EUR, a aby o projektoch nad 1 mil. EUR zároveň a do 5 mil. EUR, mohlo 
byť rozhodnuté čím skôr, pretože máme alebo budeme mať vyjadrenie ÚHP. V prípade projektov ŠINV nad 5 mil. 
EUR bude potrebné zistiť, či to možno predložiť na vládu Slovenskej republiky.  
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš len záverom podotkol v akom objeme a koľko 
projektov je nateraz zaradených do ŠINV a dal členom SR FNPŠ na zváženie, čo technicky v prípade vrátenia 
finančných prostriedkov určených na ŠINV, či budú následne projekty financované z rozpočtu Fondu na podporu 
športu. V danom prípade je potrebné zvážiť aj tento aspekt. Ďalej sa k tomuto viedla vzájomná diskusia a členovia 
SR FNPŠ zaoberali otázkou v akom objeme je reálne Fond na podporu športu schopný čerpať tieto finančné 
prostriedky. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 10/3/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave rozpracovanosti 
potenciálnych projektov športovej infraštruktúry národného významu na rok 2023.  
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručené žiadosti o príspevok na projekt 
podpory športu podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde a rozhodla o zaradení nasledovných projektov 
do zoznamu projektov športovej infraštruktúry národného významu – modernizácia Plavárne Pasienky 
v Bratislave, modernizácia Národného tenisového centra v Bratislave a modernizácia Národného 
biatlonového centra Osrblie. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
11. RÔZNE 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a vyzval členov SR FNPŠ, ak majú nejaké podnety 
na diskusiu, aby ich prezentovali v rámci tohto bodu a mohli o nich spoločne diskutovať.  
 
V rámci tohto bodu rokovanie z dôvodu neodkladných pracovných povinností opustil člen SR FNPŠ 
p. Branislav Tréger, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
V nadväznosti na to, čo odznelo v prvej časti zasadnutia SR FNPŠ v rámci bodu 2 programu zasadnutia sa 
predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan opýtal členov SR FNPŠ, či chcú dať o svojom návrhu hlasovať alebo akú 
formu zvolia. Na uvedené člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek navrhol schváliť poverenie pre projektového manažéra 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša, aby dočasne a v nevyhnutnom rozsahu riadil kanceláriu FNPŠ.  
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O slovo sa prihlásil aj člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a v kontexte predchádzajúceho zasadnutia SR FNPŠ, 
na ktorom 8 členov SR FNPŠ schválilo odporúčanie na dočasné poverenie riadenia kancelárie FNPŠ, a ktoré 
nebolo naplnené, bude potrebné identifikovať problematiku, či je vo veci nejaký osobný problém. Predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že bude rešpektovať rozhodnutie SR FNPŠ, ak schváli dočasné poverenie pre 
projektového manažéra pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša a položil p. Radoslavovi Jenčušovi 
otázku, či pri ostatných veciach týkajúcich sa agendy a projektov ŠINV, si to bude vedieť predstaviť. Na uvedené 
mu projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš odpovedal kladne. Predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan teda vyzval člena SR FNPŠ p. Patrika Hrbeka, aby predniesol návrh uznesenia. V nadväznosti 
na jeho predložený návrh sa viedla medzi členmi SR FNPŠ a predsedom DR FNPŠ a generálnym riaditeľom sekcie 
športu MŠVVŠ SR p. Petrom Dedíkom krátka diskusia, výsledkom ktorej bola finálna úprava návrhu uznesenia 
predloženom priamo na zasadnutí, o ktorom SR FNPŠ rovno hlasovala.  
 
Nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 

 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 11/3/2023 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu poveruje p. Radoslava Jenčuša dočasným riadením kancelárie 
fondu v rozsahu nevyhnutnom na zabezpečenie riadneho fungovania kancelárie Fondu na podporu športu, 
do ukončenia výberového konania na riaditeľa podľa § 10a zákona o fonde  
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 10 
 
Za: 8 
 
Proti: 2 (Križan, Šaradín)  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
Po hlasovaní o návrhu uznesenia predloženom priamo na zasadnutí sa v rámci tohto bodu člen SR FNPŠ p. Patrik 
Hrbek opýtal na stav žiadosti predloženej prezidentom Slovenskej volejbalovej federácie p. Marekom Rojkom, a či 
sa mu odpovedalo v nejakom kontexte. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan mu uviedol, že posledný stav bol 
ten, o ktorom má vedomosť aj on sám z e-mailu, ktorý mu bol doručený v kópii. Na uvedené reagoval aj predseda 
DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a uviedol, že sa prezident Slovenskej 
volejbalovej federácie p. Marek Rojko obrátil na MŠVVŠ SR s možnosťou osobitného financovania dotknutej akcie 
a bolo mu odpovedané s negatívnym výsledkom. Následne sa s rovnakou žiadosťou obrátil na Fond na podporu 
športu, pričom v prípade poskytnutia podpory významných podujatí sa postupuje podľa § 15b zákona o fonde, 
v zmysle ktorého sa Fond na podporu športu rozhoduje o poskytnutí príspevku na projekt významnej súťaže 
organizovanej na území Slovenskej republiky na základe návrhu MŠVVŠ SR. Z uvedeného nie je dôvod, aby sa 
Fond na podporu športu touto žiadosťou zaoberal. Na uvedené reagoval člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek, že 
s rovnakou žiadosťou sa prezident Slovenskej volejbalovej federácie p. Marek Rojko obrátil aj na SOŠV a nevedel 
ako bola vec skončená.  
 
Záverom predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan už len zhrnul, že naďalej platí, že 11.05.2023 je naplánované 
najbližšie zasadnutie SR FNPŠ v zmysle schváleného plánu zasadnutí a má za to, že program zasadnutia by mal 
byť veľmi stručný. Bol by rád, aby sa na plánovanom zasadnutí SR FNPŠ vyriešilo spomínané vyúčtovanie za rok 
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2022, schválila sa výročná správa a účtovná závierka Fondu na podporu športu za rok 2022, Štatút Fondu 
na podporu športu, a aby sa rozhodlo o projektoch ŠINV podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde. 
 
Nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR 
FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 11/3/2023 

 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 

Na záver zasadnutia sa predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval prítomným členom SR FNPŠ 

za konštruktívny a bezproblémový priebeh zasadnutia SR FNPŠ, a všetkým zaželal pekný zvyšok dňa.  

 

 

 

Ladislav Križan      Silvia Ondrejčáková 
predseda správnej rady FNPŠ koordinátorka procesov a projektová manažérka 

kancelárie FNPŠ 

 

 

 

Michal Fabian 
zapisovateľ, právnik kancelárie FNPŠ 
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Uznesenia prijaté na zasadnutí Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 20. apríla 2023:  

 

Uznesenie č. 1/3/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti zo zasadnutia 

správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh programu zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 2/3/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení a v prípade uznesenia 

č. 14/2/2023 SR FNPŠ zo dňa 09.03.2023 a schvaľuje predĺžiť poverenie predsedu SR FNPŠ a podpredsedu SR 

FNPŠ na prípravu opakovaného výberového konania na riaditeľa podľa § 10a zákona o fonde a poveriť niektorého 

zo zamestnancov v rozsahu nevyhnutnom na zabezpečenie riadneho fungovania kancelárie, do 15.05.2023. 

T: do 15.05.2023 

Z: Ladislav Križan, Gábor Asványi 

 
Uznesenie č. 3/3/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase 

medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu na podporu športu. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

Uznesenie č. 4/3/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu a podpredsedu správnej rady 

Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 5/3/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu prerokovala a berie na vedomie návrh Štatútu Fondu na podporu športu. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 6/3/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
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na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2020/001. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o úpravu zriadenia vecného bremena v rámci 

žiadosti č. 17 (obec Nedožery-Brezany) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001 

a žiadosť podmienečne schvaľuje po predložení rozhodnutia príslušného katastrálneho úradu a všetkých 

potrebných dokumentov v súlade so stavebnou legislatívou. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú výpoveď Zmluvy o príspevku na projekt 

podpory športu č. Z-2020/001-161 prijímateľa HK’18 Karpatský Sokol (žiadosť č. 161) v rámci výzvy 

na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 

športovej infraštruktúry“ č. 2020/001. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 7/3/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2021/004. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie odstúpenie od Zmluvy o príspevku na projekt podpory 

športu č. Z-2021/004-70 prijímateľa CZT Ružomberok, s.r.o. (žiadosť č. 70) v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2021/004. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie späťvzatie žiadosti č. 148 (mesto Poltár) predloženej 

v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 

a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie a predložené požadované doklady 

k žiadosti č. 179 (Lezecká stena, s. r. o.) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004 

rozhodla, že žiadosť neschvaľuje. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 8/3/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom počte doručených žiadostí 

o poskytnutie príspevku vrátane celkovo žiadanej sumy v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o ukončenom výberovom konaní na členov 

odbornej komisie „Športová infraštruktúra“.  

3. Správna rada Fondu na podporu športu vymenúva na základe výsledkov výberového konania členov odbornej 

komisie „Športová infraštruktúra“ v abecednom poradí – pp. Bohuš Peter, Gejmovský Alexander, Gubrický 
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Vladimír, Ivanko Martin, Kraus Michal, Novák Peter, Pindroch Matej, Roško Samuel, Senecký Pavol, Singovszki 

Miloš, Voltmann Patrik a Vorčák Milan. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu vymenúva na základe výsledkov výberového konania ďalších členov 

odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ v abecednom poradí – pp. Čavajda Boris, Gacík Peter, Gönci Jozef 

a Sidorová Milota. 

5. Správna rada Fondu na podporu športu nevymenúva na základe výsledkov výberového konania za členku 

odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ p. Kosovú Dianu. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 

Uznesenie č. 9/3/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu prerokovala a berie na vedomie výročnú správu Fondu na podporu 

športu za rok 2022 a účtovnú závierku Fondu na podporu športu za rok 2022 v znení predloženom na zasadnutí 

správnej rady Fondu na podporu športu. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 10/3/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave rozpracovanosti 

potenciálnych projektov športovej infraštruktúry národného významu na rok 2023.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručené žiadosti o príspevok na projekt podpory 

športu podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde a rozhodla o zaradení nasledovných projektov do zoznamu projektov 

športovej infraštruktúry národného významu – modernizácia Plavárne Pasienky v Bratislave, modernizácia 

Národného tenisového centra v Bratislave a modernizácia Národného biatlonového centra Osrblie. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 11/3/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu poveruje p. Radoslava Jenčuša dočasným riadením kancelárie fondu 

v rozsahu nevyhnutnom na zabezpečenie riadneho fungovania kancelárie Fondu na podporu športu, do ukončenia 

výberového konania na riaditeľa podľa § 10a zákona o fonde.  

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 



 

Fond na podporu športu 

Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 

IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 

 

Správna rada 
Fondu na podporu športu 

 
Dátum:    20. apríl 2023 

Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava  
(sála č. 2) 

Priezvisko a meno             Podpis 

Križan Ladislav  

Asványi Gábor  

Krnáč Jozef  

Pitek Lukáš  

Dráb Miroslav  

Šaradín Dušan online 

Greguška Ivan  

Tréger Branislav  

Varmus Michal  

Hrbek Patrik  

Lažo Miroslav  

 



 

Fond na podporu športu 

Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 

IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 

POZVANÍ, HOSTIA A PRÍSEDIACI 

 

Zasadnutie Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 20.04.2023 v sídle Fondu na podporu 

športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 2) 

Číslo Priezvisko a meno Podpis 

1. Dedík Peter 

(predseda DR FNPŠ) 

 

2. Jenčuš Radoslav  

3. Antolová Lucia  

4. Fabian Michal  

5. Noga Michal  

6. Ondrejčáková Silvia  

7. Tvrdoň Jozef  

8.   


